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OPINIE

Czy kary za gwałt powinny być zaostrzone?
Jeden gwałt odnotowa

no od początku 2016 r. na 
terenie powiatu jarocińskie
go.

W sierpniu ubiegłe
go roku 49-latek zgwałcił 
w swoim mieszkaniu 20-let- 
nią mieszkankę Wielkopol
ski. Mężczyzna przyznał się 
do winy. Po przeprowadze
niu dochodzenia i uzyskaniu 
opinii biegłych w dziedzinie 
psychiatrii oraz seksuologii 
prokuratura skierowała do 
sądu akt oskarżenia.

Sprawa przed ja ro 
cińskim sądem toczyła się

z wyłączeniem jawności. 
Pod koniec czerwca sąd 
skazał mężczyznę na karę 
jednego roku pozbawienia 
wolności w zawieszeniu na 
trzy lata. 49-latka oddano 
pod dozór kuratora. Musi 
także zapłacić 2.500 zł za
dośćuczynienia.

Niedawno cała P o l
ska mówiła o brutalnym 
gwałcie, do którego doszło 
w Łodzi w połowie lipca. 
O fiara poznała sprawców 
w autobusie.

Jeden z nich zaprosił ją  
do swojego mieszkania. Tam

26-latka była przetrzymywa
na i została zgwałcona. Po 
kilku dniach kobiecie uda
ło się uciec i zawiadomić 
policję. Trafiła do szpitala, 
gdzie mimo kilku operacji 
zmarła. M inister sprawie
dliwości, prokurator gene
ralny Zbigniew Ziobro za
powiedział zaostrzenie kar 
za gwałt ze szczególnym 
okrucieństwem.

Teraz bardzo głośno jest
0 napaści na 26-letnią Polkę
1 jej męża na plaży w Rim i
ni. Czterech napastników 
zbiorowo zgwałciło kobie-

12  la t
taką karę 

przewiduje 
kodeks kamy 

za gwałt

tę, a mężczyznę kilka razy 
uderzyli w głowę, wskutek 
czego stracił przytomność. 
Oboje zostali też ograbieni.

(e ra )

Maciej Gruchalski
prezes Sądu Rejonowego 

w Jarocinie

Uważam, że zmiany w kodeksie karnym nie powinny się odbywać impul
sywnie pod wpływem jakiegokolwiek zdarzenia, które się wydarzyło. To 
jest dla mnie najgorsza rzecz, jaka może być, że coś się wydarzy i nagle 
ustawodawca zmienia kodeks karny. Najważniejsza w przepisach jest ich 
stabilność. Jeżeli zmiany mają być jakieś dokonywane, czyli zaostrzenie 
kar, złagodzenie kar, to nie pod wpływem chwili, ale po pewnej analizie. 
Patrząc na sankcje za tego typu czyny, to nawet nie widzę przesłanek, 
w jaki sposób można by jeszcze zagrożenie karą zaostrzyć. Wydaje mi 
się, że zagrożenie karą jest na tyle surowe, że tutaj nie ma pola manewru. 
Oczywiście, że można wprowadzić karę 25 lat więzienia, ale wydaje mi się, 
że to jest działanie impulsywne pod wpływem zdarzenia, które zaistniało. 
Strasznego zdarzenia, ale myślę, że kodeks karny potrafi sobie poradzić 
z takimi przypadkami.

IN T E R N A U C I K O M E N T U J Ą

Tak sie bawiliście 
na zakończeniu lata. Zobacz!
Q w e : Co za chory pom ysł robić taką  
im p re zę  w  środku tyg o d n ia  i p rze 
szkadzać ludziom  w  w yspan iu  przed  
pracą.
Anna: Tak sie baw ili ze jak  w raca li to  
w ybili m i szybę w  okn ie m usze isc do  
urzędu zęby ja  w p raw ili 
xyz: Ludzie to  m a ją  p ro b le m y , ta k  
to  n ie słychać, innym  razem  zn o w u  
za głośno. „N a jw ięk sze  zakończenie  
la ta  w  W ie lk o p o ls c e "?  - 3  tys iące  
osób TYLKO. Cud, że w  ogóle coś było  
zrob ione. Do Zenon: „Z aw iad o m iłe m  
o m iejscu k o n c e rtó w " - to  jest n o w e  
m iejsce i ja k  na razie  oprócz fe s ti
w a lu , jeszcze w czo ra j b y ło  g łośno. 
Jakiejś o g ro m n e j liczby k o n c e rtó w  
to  ta m  nie m a. Zawsze kom uś będzie  
przeszkadzać czy to  ko ncert religijny, 
h ip -h o p  czy rock.
Z e n o n : K oniecznie trzeb«£pow iado - 
m ić rząd o u tru d n ian iu  życia na osie
d lu  1000 -L ec ia  przez U rząd  M ias ta  
w  Jarocin ie i f irm ę  P ro m o tio n , która  
d z ia ła  na z le c e n ie  U rzę d u . Czy n ie  
m o żn a  te g o  w a r ia c tw a  rob ić  poza  
c e n tru m ?  na obrzeżach m iasta albo  
w  Roszkowie? Dzisiaj zaw iad o m iłe m  
T V  o m ie jscu  k o n c e rtó w  w  Jaroci

n ie  gdzie  m ieszka ją  n o rm a ln i ludzi 
z dziećm i w staw ia jący rano do  pracy. 
Szyby dudniły , szklanki grały, poziom  
db zm ierzony. O d ju tra  zb ieram  pod
pisy mieszkańców. Park do w ypoczyn
ku po pracy a gran ie  na s tad ion ie ! 
S p o rto w a  4 : była fa jn y  te re n  fes ti
w a lo w y  przy m arato ń sk ie j, by ł fa jny  
te ren  w  Roszkowie, to  nie k..l w  parku  
srać szczać i niszczyć resztki z ie len i 
któ ry ch  R o b e rt podczas „ re w ita li
zacji" nie w yciął?  To je s t re w ita liza 
cja? M o p s -p o s ta w  sobie scenę pod  
b lok iem !
b y łe m : G ra tu la c je  d la  o g ra n iza to -  
row ! I to  była PETARDA! dopiero  teraz  
m ożna p o w ie d zieć  kuzw a JAROCIN  
TU WSZYSTKO G RA!! m a m  nadzie je  
ze w  przyszłym  roku b e d zie  w iec e j 
tak ich  e v e n to w  :D 
M a r ty n a :  B raw o, św ie tn a  im preza , 
zresztą frekw encja  m ów i sam a za sie
bie :) szkoda że nie odbyła sie w  w eek
end p e w n ie  ludzi byłoby w ięcej,dużo  
zna jom ych  zrezyg n o w ało  z zab aw y  
ze w zg lę d u  pójścia na d ru g i dz ień  
do p ra c y :) oby za rok była p ow tórka .

(zachowano oryginalną pisownię)

(C zy ta j te ż  na  str. 3 m )
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N o w y  r o k  s z k o l n y  n a  n o w y c h  z a s a d a c h

Od tego roku uczniowie SP 2 w Jarocinie (na zdjęciu podczas rozpoczęcia roku szkolnego) będą uczyć się w dwóch 
różnych budynkach: najmłodsi przy al. Niepodległości, a 7-klasiści wraz z. ostatnimi rocznikami gimnazjalistów przy 
ul. Kościuszki (dawne Gimnazjum nr 1). Wszystko to jest związane z reformą edukacji, która likwiduje gimnazja 
i tworzy 8-klasowe podstawówki.

http://www.jarocinska.pl
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KOTUŃ

N ie w iadom o, skąd  
w zię ta  s ię  b a k te ria  
co li w  w o d zie
J  Bakterie z grupy coli wykryto w  w odzie pobranej z w odociągu D om u Pom ocy  
Społecznej w Kotlinie. Wójt gminy uspokaja, że w oda z gm innego w odociągu  
nie jest skażona.

- Czy bez obaw m ożna korzystać 
z wody z gminnego wodociągu? - zasta
nawiają się mieszkańcy Kotlina. Od 
tygodnia po stolicy gminy rozniosła 
się informacja, że w wodzie z wodo
ciągu wykryto bakterie coli.

W poniedziałek 28 sierpnia pra
cownik Przedsiębiorstwa Wodocią
gów i Kanalizacji w Jarocinie pobrał 
wodę do badań z sieci Domu Pomocy 
Społecznej w Kotlinie. Kilka godzin 
później dyrektor placówki otrzyma! 
telefoniczną informację, że w wodzie 
wykryto bakterie coli. Jednak w ią
żący wynik badania będzie dopiero 
w czwartek.

Dyrektor Janusz Krawiec wpro- 
wndzil zakaz spożywania wody bez
pośrednio z wodociągu. - Zarządzi- 
tem, aby do spożycia i przygotowywania 
posiłków pobierać wodę mineralną z ba
niaków. Poinform ow ałem  o spraw ie 
właściciela sieci - gm inę - mówi szef 
placówki. W czwartek przeprowadzo

no kolejne badania, które potwierdziły 
ponownie obecność bakterii. O zaka
żeniu został poinformowany sanepid.

- Zabezpieczyliśm y wszystkie kra
ny, aby przypadkowo nasi m ieszkańcy 
nie pobierali wody do picia. D zisiaj 
(poniedziałek - przyp. red.) przed
staw iciel sanepidu z Jarocina pobierał 
dwie próbki. Tym razem  trafią one do 
laboratorium  w Kaliszu. Prawdopo
dobnie ju tro  (wtorek - przyp. red.) 
będziemy wiedzieli, czy w dalszym ciągu 
są bakterie z grupy coli. Gmina twierdzi, 
że woda z sieci też je s t badana i nic 
nie ma. To je s t ciekawe, bo m y m am y 
wodę z gm innego wodociągu. Trudno 
wyjaśnić przyczynę, skąd się wzięty. Jest 
wiele pytań, a  m ało odpowiedzi - mówi 
Janusz Krawiec. Twierdzi, że wśród 
pensjonariuszy DPS-u nie ma zatruć 
pokarmowych.

Woda do D PS-u jest dostar
czana z hydroforni w K o tlin ie , 
z której zapatrywani są również

mieszkańcy stolicy gminy.
Wójt Mirosław Paterczyk uspokaja 

i sugeruje, że bakteria może występo
wać tylko w wewnętrznej sieci DPS-u. 
Zapewnia, że woda w gminnym wo
dociągu nie jest skażona. - O statnie 
wyniki badań potw ierdziły spełnienie 
wszystkich wymagań m ikrobiologicz
nych - mówi włodarz Kotlina.

W podobnym tonie wypowiada się 
jarociński sanepid. - Tydzień przed ba
daniem  wody w DPS-ie była pobierana 
woda z gm innego wodociągu i wyniki 
badania wody były dobre. Myślę, że nie 
będzie żadnych problemów, jeżeli miesz
kańcy będą czerpali wodę. D zisiaj były 
pobierane próbki kontrolne na sieci wo
dociągowej i w DPS-ie. Pierwsze wyniki 
będą za dwa, trzy dni - mówi Sławomira 
Gromadzińska, zastępca kierownika 
oddziału nadzoru Powiatowej Stacji 
Sanitarno-Epidemiologicznej w Jaro
cinie. Póki co nie wiadomo, co było 
przyczyną skażenia wody. era)

Powiatowe dożynki 
w Magnuszewicach znów 
zakończyły się pożarem

Interwencją straży pożarnej 
zakończyły się dożynki powia
towe w Magnuszewicach. Nie
znani sprawcy podpalili balot 
słomy, ustawiony na wprost ple
banii, będący elementem wystroju 
święta plonów.

Mieszkańcy Magnuszewie przy
stroili swoją wioskę na niedzielne 
dożynki powiatowe. D zisiaj po 
jednej z dekoracji pozostało tylko

pogorzelisko. Strażacy przed pół
nocą otrzymali zgłoszenie o poża
rze dwóch balotów słomy w M a
gnuszewicach. Ostatecznie okazało 
się, że spalił się jeden, będący ele
mentem wystroju dożynkowego. 
Do gaszenie skierowano zastępy 
straży, które zabezpieczały kończą
cą się imprezę. Płomienie ugasili 
druhowie z OSP Racendów i Ma- 
gnuszewice. - Spalił się jeden balot

na wprost plebanii. Były ustawione 
dwie bele, z których zrobiona została 
św inka. W idocznie kom uś to prze
szkadzało. To ju ż  tradycyjne. Cztery 
lata tem u też ktoś podpalił dekora
cje - mówi Zbigniew Orpel, sołtys 
Magnuszewie i starosta dożynek 
w jednej osobie.

Straż pożarna sugeruje, że przy
czyną pożaru było podpalenie.

(era)

Tak wyglądały 
dekoracje przed 

pożarem

► POWIAT

Zamknięta 
droga Żerków- 
Dobieszczyzna

W związku z przebudową 
drogi powiatowej mieszkańcy 
muszą korzystać z objazdu.

Na całej szerokości jezdni 
położona zostanie masa bi
tumiczna. Objazd wyznaczony 
został przez Żerniki i M ini- 
szew. Prace mają zostać za
kończone 13 września.

(akf)

► ŻERKÓW

Przyjdź na 
mecz radnych 
i sołtysów

W najb liższą niedzielę, 
10 września na orliku na tere
nie Parku Niezwykłego w Żer
kowie rozegrany zostanie mecz 
radni kontra sołtysi. Liczące po 
8 osób drużyny walczyć będą 
o puchar przewodniczącej rady 
gminy. Zawodnicy zagrają dwa 
razy po 20 minut.

(akf)

► POWIAT

Ucierpiałeś w czasie 
nawałnicy, będziesz 
zwolniony z podatku

Poszkodowani w sierpniowych 
nawałnicach będą zwolnieni z po
datku od spadków i darowizn - ta
kie rozporządzenie wydał minister 
rozwoju i finansów Mateusz Mo- 
rawiecki.

Zaniechanie poboru podat
ku będzie można stosować do 
nabycia w łasności rzeczy lub 
praw majątkowych w okresie

2 lat począwszy od 12 sierpnia 
tego roku. Więcej informacji oraz 
wykaz gmin, któtych mieszkańców 
dotyczy zwolnienie od podatku 
znajduje się na stronie interne
towej ministerstwa (http://www. 
mf.gov.pl/ministerstwo-fmansow/ 
wiadomosci/komunikaty).

(a nn )
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WIEŚCI
KRYMINALNE
Jechali pod wpływem

1 ,2  promila alkoholu m iał 
w organizmie Dariusz S. z powia
tu nowotomyskiego. Kierowcę fia
ta bravo zatrzymano na krajowej 
„ 1 2 ” w  Brzostowie w niedzielę 
wieczorem. Policjanci uniemoż
liwili mężczyźnie dalszą jazdę.

W Y P A D E K  W  P A W Ł O W IC A C H

Z opla zostały szczątki.
Kierowca wyszedł o własnych siłach
J  - Z  tego auta to tylko szczątki zostały. To cud, ze on żyje - mówi obserwujący pracę służb po wypadku 
w Pawłowicach (gm. Żerków). 23-letni kierowca opla vectry uderzył z im petem  w ciężarówkę.

1 ,8  promila alkoholu miat 
w organizmie Karol B. z gm. Ja
rocin. Pijanego motorowerzystę 
zatrzymano w poniedziałek 2 8  
sierpnia, kilka minut po 9 .0 0 .

W  nocy z czwartku na pią
tek policjanci zostali wezwani 
do kolizji na ul. Dąbrowskiego 
w  Jarocinie. Mundurowi ustalili, 
że obywatel Ukrainy cofając do
prowadził do zderzenia z nissa
nem, którym jechała mieszkanka 
gminy Jaraczewo. W  organizmie 
obcokrajowca stwierdzono 0 ,3  
promila alkoholu. Odpowie za 
spowodowanie kolizji i kierowa
nie po użyciu alkoholu. Zatrzy
mano mu prawo jazdy.

Rolnik znalazł rośflny 
podobne do konopi 
indyjskich

Rolnik wykonujący podoryw- 
kę dostrzegł w  pobliżu swojego 
pola na skraju lasu rośliny przy
pom inające konopie indyjskie, 
z których w ytw arza się m ari
huanę. Mężczyzna o odkryciu 
planacji znajdującej się w Wolicy 
Pustej poinformował średzkich 
policjantów. - N a  m ie js c e  s k ie ro 
w a n o  p o lic ja n tó w ,  k tó rz y  z a b e z 
p ie c z y l i  m ie js c e  i  p rz e p ro w a d z il i 
c z y n n o ś c i s p ra w d z a ją c e . W y k o 
n a n e  b a d a n ia  u r z ą d z e n ie m  d o  
o c e n y  ś ro d k ó w  o d u rz a ją c y c h  n ie  
p o tw ie rd z i ły ,  ż e  p r z e d m io to w a  
r o ś l in a  b y ła  m a r ih u a n ą  - mówi 
m ł. asp. Edyta Kwietniewska, 
rzecznik prasowy Komendy Po
wiatowej Policji w  Jarocinie.

Kolzja z mandatem
W  sobotę na ul. Wojska Pol

skiego w Jarocinie mieszkanka 
gminy Jarocin jadąca volkswa- 
genem golfem zatrzymała się na 
tyle audi. Nieostrożną kierującą 
ukarano m andatem .

1 września na ul. Powstań
ców Wielkopolskich w  Wilkowyi 
mieszkaniec powiatu średzkiego 
jadący peugeotem 3 0 7 , wyjeż
dżając z drogi podporządkowanej 
nie ustąpił pierwszeństwa prze
jazdu i zderzył się z citroenem. 
Sprawcę ukarano m andatem .

Tak samo zakończyła się 
piątkowa kolizja na krajowej „11" 
w Cielczy. Mieszkaniec powiatu 
poznańskiego jadąc fiatem punto 
wjechał w tył audi, którym poruszał 
się mieszkaniec gminy Jarocin.

3 1  sierpnia na ul. Wojska 
Polskiego w  Jarocinie mieszka
niec powiatu ostrowskiego kie
rujący renaultem nie zachował 
bezpiecznej odległości za pojaz
dem poprzedzającym i uderzył 
w tył innego renaulta, którym je
chał mieszkaniec gminy Jarocin. 
Sprawca kolizji został ukarany 
m andatem . (e ra )

- Wyszedł z tuku i uderzył bokiem  w ciężarówkę. 
Cały bok auta je s t zdarty. Wiem, że są różne wersje. 
Jedna, że kierowca wyszedł z auta o własnych silach, 
a druga, że wypadł - przekazywali sobie gapie obser
wujący pracę służb po zderzeniu opla vectiy z cię
żarówką. - To cud, że on żyje - wyrokowali ludzie, 
patrząc na kompletnie zniszczoną lewą stronę auta 
i porozrzucane w promieniu kilku metrów elementy 
rozbitych pojazdów.

Co ustaliła policja? - K ierujący oplem  vectra 
zjechał z  nieustalonych przyczyn na przeciwległy pas 
jezdni. Zderzył się bocznie z  ciężarówką, którą kierował 
27-letni m ieszkaniec gm iny Jarocin - mówi mł. asp. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik prasowy Komendy 
Powiatowej Policji w Jarocinie.

23-letni kierowca osobówki trafił do szpitala. Le
karze zdiagnozowali u niego złamanie nogi i ogólne 
potłuczenia ciała.

Mundurowi zatrzymali kierującemu oplem vectrą 
prawo jazdy. Policja nie potwierdza informacji, że 
kierowca opla wypadł z pojazdu. - M ężczyzna wyszedł 
z auta o własnych siłach, po czym położył się na rowie 
- precyzuje rzecznik policji. (e ra )

Mieli problemy finansowe, przywłaszczyli 
sobie cukier o wartości prawie 7,5 min zl
J  Prowadzili firmę. M ieli kłopoty finansowe. W padli na nietypowy pom ysł, jak wyjść z tarapatów. 
Przywłaszczyli sobie cukier o  wartości prawie 7,5 min zł. Teraz mają problemy z prawem.

Prokuratura w Jarocinie za
kończyła śledztwo w sprawie jednej 
z największych afer gospodarczych 
na naszym terenie. Jej historia sięga 
sierpnia ubiegłego roku. Wtedy to 
firma z gminy Jaraczewo, zajmu
jąca się hurtową sprzedażą cukru 
i czekolady, podpisała umowę na 
przechowanie 3 tysięcy ton cukru, 
który do magazynów spółki trafił 
w październiku ubiegłego roku.

Firm a, zgodnie z umową za
wartą z koncernem zajmującym się 
produkcją cukru, miała go prze
chować do marca bieżącego roku.

Na początku marca część towaru 
została przez producenta odebrana. 
Kiedy przyszło do przejęcia kolejnej 
transzy depozytu, przedstawiciele 
producenta zastali puste magazyny.

Koncern złożył zawiadomienie 
o podejrzeniu popełnienia przestęp
stwa. Po kilku miesiącach śledztwa 
prokuratura skierowała akt oskarże
nia przeciwko kierownictwu spółki 
z terenu gminy Jaraczewo. - 52-let- 
niem u prokurentow i i 46-letniem u  
prezesowi zarzucono, że w okresie od  
października 2016 do m arca 2017  
roku przywłaszczyli sobie powierzony

na przechow anie cukier - 2 .639 ton 
o wartości ponad 7.440.000zj. Cukier 
m iał być przechowywany w m agazy
nie podm iotu, którym  zarządzali, bez 
możliwości zm iany jego sposobu prze
trzymywania - mówi Maciej Meler, 
rzecznik prasowy Prokuratury Okrę
gowej w Ostrowie Wielkopolskim.

Mężczyźni przyznali się do prze
stępstwa. Wyjaśnili, że sprzedaż cu
kru pozwoliła im znaleźć pieniądze 
na bieżące funkcjonowanie firmy. 
Nieoficjalnie wiadomo, że źródłem 
problemów spółki była inwestycja 
w inny biznes, który nie wypalił.

Ponieważ oskarżeni nie byli wcze
śniej karani, zastosowano wobec 
nich dozór policji oraz poręczenie 
majątkowe w wysokości 100 tys. zł. 
W czasie postępowania zabezpie
czone zostało mienie o wartości 
ponad 2 milionów złotych przez 
obciążenie nieruchomości hipoteką 
przymusową oraz zajęcie udziałów 
w spółce.

Prezes i prokurent za przestęp
stwo odpowiedzą przed Sądem 
Okręgowym w Kaliszu . Grozi im 
od roku do 10 lat pozbawienia wol
ności. (e ra )

Kradł w pracy pieniądze zabrał pita spalinowa 
na alkohol i paliwo z niezamkniętego samochodu

Za nic miał sądowy zakaz kierowa
nia pojazdami mechanicznymi. Wsiadł 
na motorower. Aby nim jeździć, okradał 
swoich kolegów z pracy, żeby mieć pie
niądze na paliwo.

Najpierw 21 -latek z  gminy Jarocin 
wpadł w ręce policjantów, kiedy jechał 
motorowerem wbrew sądowemu za
kazowi. Uprawnienia do kierowania 
pojazdami stracił za jazdę po alkoholu. 
Mężczyzna usłyszał zarzut niestosowa
nia się do orzeczeń sądowych. Grozi 
mu kara nawet do 5 lat pozbawienia 
wolności.

Szybko okazało się, że 2 1 -latek na 
koncie ma jeszcze inne przestępstwa. 
Przez zamiłowanie do jazdy motoro
werem ponownie popadł w konflikt

z prawem. Mężczyzna został znów za
trzymany przez funkcjonariuszy. Tym 
razem jednak jako podejrzewany o kra
dzież. - Krym inalni ustalili, że mężczyzna 
na terenie firm y, w której był zatrudniony, 
kilkukrotnie okradł swoich współpracow
ników w ten sposób, że z  plecaków do nich 
należących, ob iera ł róż/ie kwoty pieniędzy, 
tączjiie mężczyzna ukradł 2.100 zł - mówi 
mł. asp. Agnieszka Zaworska, rzecznik 
prasowy Komendy Powiatowej Policji 
w Jarocinie.

21 -latek przyznał się do winy. Tłu
maczył, że kradł, bo potrzebował pienię
dzy na alkohol i paliwo do motoroweru, 
którym w ogóle nie powinien jeździć.

Za kradzież grozi mu kara pozbawie
nia wolności od 3 miesięcy do 5 lat. (era)

Przejeżdżał rowerem przez las. 
Dostrzegt stojący samochód. Kiedy 
okazało się, że auto jest niezamknięte, 
zrabował z niego pitę spalinową. W ła
ściciel nie zdążył zgłosić jej kradzieży, 
a policjanci już ją odzyskali.

55-letni mieszkaniec gminy Jaro
cin niedługo cieszył się swoim łupem. 
Mężczyzna przejeżdżał jak zwykle ro
werem przez las w Cielczy, w którym 
trwały prace pielęgnacyjne zieleni le
śnej. Cyklista dostrzegł tam stojący 
wśród drzew samochód i postanowił 
do niego zajrzeć. - Należący do je d n e j 
z osób pracu jących  przy p rzec ince  
c itroen n ie  zosta ł przez w łaśc icie la  
zamknięty. W  jego w nętrzu znajdo
wała s ię p ita  spalinow a o w artośc i 
1 .8 0 0  zł. Jak s ię okazało, byta ona 
łakomym kąskiem dla przypadkowego

rowerzysty. Gdy w ła śc ic ie l c itroena  
do n iego w róc ił, p i ły  ju ż  w ew nątrz  
n ie  było - mówi mł. asp. Agnieszka 
Zaworska, rzecznik prasowy Komendy 
Powiatowej Policji w  Jarocinie.

Pomimo iż mężczyzna nie zgłosił 
od razu kradzieży, to policjanci uzyskali 
już taką informację. Najpierw funkcjo
nariusze sprawdzili miejsce, w którym 
doszło do przestępstwa, a następnie po 
wytypowanych śladach wpadli na trop 
prawdopodobnego sprawcy kradzieży. 
Kryminalni udali się do jego miejsca 
zamieszkania i po przeszukaniu po
mieszczeń odnaleźli skradzioną pitę.

5 5 - la te k  zosta ł za trzy m an y  
i przewieziony do komendy, usły
szał zarzut kradzieży. Przyznał się do 
winy. Grozi mu za to kara więzienia 
nawet do 5  lat. (era)

http://www.jarocinska.pl
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Co wy robicie? 
Sprzedajecie gmino!
1  Po wielu dyskusjach na komisjach, długiej dyskusji na ostatniej sesji, przerwie i wielu 
pobocznych dywagacjach nowom iejska rada zdecydowała ostatecznie, co stanie się 
z gminnymi ściekami. G m ina będzie budow ać oczyszczalnię.

Problem omawiany byt wielokrotnie, 
przez dwanaście miesięcy. Na komisję 
poprzedzającą ostateczne rozstrzygnię
cie kwestii zaproszono prezesa Przed
siębiorstwa'Wodociągów i Kanalizacji 
w Jarocinie, Remigiusza Nowojewskie- 
go. Radni mieli okazję zadawać pytania 
i dopytać szczegółowo o to, jakie ko
rzyści i ewentualne zagrożenia niesie za 
sobą wybór oferty jarocińskiej spółki. 
Wyrażali wiele wątpliwości zarówno co

do tej propozycji, jak i alternatywnej - 
budowy jednej oczyszczalni dla całej 
gminy. Na zakończenie posiedzenia 
większość radnych opowiedziała się 
za drugą opcją. Na zebraniu nie było 
jednak trzech radnych, a jeden wyszedł 
w trakcie obrad.

Gorąco było już przed rozpoczęciem 
sesji. W grupkach żywiołowo dyskuto
wano o tym, jaką podjąć decyzję. Emocji 
nie brakowało również podczas posie

dzenia. Trzeba było ogłosić przerwę. 
Po kolejnej turze omawiania, jakie są 
za i przeciw dwóch rozwiązań, radni 
przystąpili do glosowania uchwały. Za 
przesyłaniem ścieków do PWiK-u opo
wiedział się tylko przewodniczący rady, 
Waldemar Tomaszewski. Sprzeciwiło się 
13 radnych spośród obecnych na sali 
14. W posiedzeniu nie uczestniczyła 
radna Zofia Kędziora.

(akf)

6,52 zł
wynosi cena ścieków w gminie
Jarocin

3,50 zt
plącą za ścieki mieszkańcy gminy
Nowe Miasto

na 6,5 min zl
szacowany jest koszt budowy
większej oczyszczalni w Chociczy

► Na terenie gm iny są trzy oczyszczalnie: 
w  Klęce, Nowym Mieście i Chociczy

► Od września ścieki z zakładu „Phytopharm " Klęka 
oraz wsi: Klęka, Aleksandrów, Wolica Nowa 
i Wolica Kozia (do tej pory obsługiwanych 
przez oczyszczalnię w  Klęce) przesyłane będą 
do PWiK-u.

J u lia n  J a n ic k i

Należałoby się zastanowić, dlaczego Jaraczewo, dlaczego Kotlin' 
chcą budować swoje oczyszczalnie. A nie chcą się dołączyć do 
PWiK-u. Jaraczewo ma już teren wyznaczony, Kotlin przygotowuje 
dokumentację. A my, jako - uważam - nie taka biedna gmina, mamy się cofać 
w rozwoju i iść do wielkiego pana z Jarocina w laskę? (...) Firma PWiK w pewnym 
momencie wpada na pomysł, zrywa umowę, płaci karę umowną i podnosi nam 
cenę ścieków o 200,300%. I kto co z tym zrobi? Odpłatność za te ścieki będzie 
dalej problemem gminy. Może dojść do takiej sytuacji, że firma PWiK odcina 
jakiegoś dostawcę, który nie płaci. Uważam, że gmina będzie płaciła za ilość 
oddanych ścieków, a mieszkańcy dalej będą płacili gminie za swoje ścieki. 
Takim łańcuchem będzie się to toczyć. Jarocin nie będzie chodził od chaty do 
chaty i przynosił faktur. A jak Jarocin kogoś odetnie, bo ktoś nie płaci? Gdzie 
przyjdzie ten człowiek? Do gminy. Po łaskę. Ratujcie! I ten problem nam zostanie. 
Problem będziemy mieli zawsze.

W in c e n ty  P a w e lc z y k

Ludzie mówią: - Co wy robicie? Sprzedajecie gminę? Nie stajemy 
się zaściankiem Jarocina? W Chociczy należy wybudować gminną 
oczyszczalnię. Będzie to dla dobra wszystkich mieszkańców. (...) Ja 
chcę w spokoju w Chociczy żyć.

Sam pan, panie wójcie, powiedział, że trzeba te trzy oczyszczalnie \ 
skumulować. Do jednego miejsca. Dlaczego do PWiK-u? Z tym się 
już nie zgadzam. Kumulujmy do naszej gminnej oczyszczalni.
Jak mamy płacić więcej za ścieki, to - za swoje. Jak płacić za dom, lepiej za 
swój, a nie komuś biznes robić.

J u liu s z  T w a rd o w s k i

Kto finalnie za to zapłaci? Zapłaci odbiorca, czyli nasz mieszkaniec. 
(...) To są nasze pieniądze. Cała obsługa, ta brudna robota, spocznie 
na nas. Czy to nam się kalkuluje?

A le k s a n d e r P o d e m sk i
wójt gminy

Wybudujemy tę oczyszczalnię, ale nigdy nie będziemy mieć gwa
rancji, czy ona będzie wszystkie wymagania spełniać. Zawsze jest 
pewne ryzyko. Budowa w Chociczy też nie jest łatwą budową. Najlepiej to się 
buduje na pustym polu, gdzie nie ma jeszcze żadnych ścieków. A my budujemy 
na oczyszczalni, która jest pod działającą i musimy to wszystko spinać. (...) 
Będziemy budować. Mam nadzieję, że trafi nam się dobra firma, która nam 
w terminie wybuduje.

Pan, panie wójcie, poza radą robi kroczki z PWiK-iem i może jeszcze 
innymi instytucjami. A pamięta pan, 20 lat temu, jak wojewoda Łęcki 
przyjechał, bo jedną z pierwszych gmin, które miały oczyszczalnię ścieków 
i wysypisko śmieci, było Nowe Miasto i tym się pan chwalił. A teraz pan się 
chwali tym, że chce pan zamknąć jedną, drugą i trzecią oczyszczalnię.

► POWIAT

Ryszard Jacek (na zdjęciu drugi z lewej) jako szeregowy 
radny otrzymywał nieopodatkowaną dietę w wysokości 
990 zl. Jako wiceprzewodniczący komisji zdrowia będzie co 
miesiąc odbierał 1.780 zl

Radny i koalicji dostat stanowisko 
i dwa razy wyższa dieta

Ryszard Jacek, były dy
rektor szkoły w Witaszycach 
dwa miesiące temu - po re
zygnacji Przemysława Fran
czaka z Mieszkowa został 
radnym powiatowym. A że 
należy do koalicji rządzą
cej, przygotowano dla niego 
stosowną funkcję, która gwa
rantuje mu dwa razy wyższą 
dietę.

Aby stało się to możli
we, radna Bronisława Wło
darczyk zrezygnowała z wi
ceprzewodniczącej komisji 
zdrowia (nadal jest przewod
niczącą komisji rewizyjnej 
- przyp. red.). Na ostatnim 
posiedzeniu radni powołali 
Ryszarda Jacka na zastęp
cę przewodniczącego tej 
komisji. (ann)

► JAROCIN

Znaleźli furtkę i dyrektor szkoły odchodzi
Tomasz Kosiński w połowie sierpnia 

złożył rezygnację ze stanowiska dyrektora 
jarocińskiego ogólniaka Obowiązywał go 
jednak trzymiesięczny okres wypowiedze
nia. Teraz okazuje się, że niezupełnie.

- Początkowo tak m iało być. Jednak 
te trzy miesiące dyrektorowania zupełnie 
rozłożyłyby m oje nowe plany zawodowe

- twierdzi Kosiński. - Dlatego znaleź
liśm y pew ną fu rtkę  w przepisach. Na
pisałem  w niosek do zarządu pow iatu  
(szkoły podnadgimnazjalne podlegają 
powiatowi - przyp. red.), ten z  kolei 
zwrócił się do wielkopolskiego kuratora 
oświaty o skrócenie mojego okresu wy
powiedzenia do 31 sierpnia. I  kurator

wyraził na to zgodę - informuje były już 
szef jarocińskiego liceum.

Decyzją zarządu powiatu na czas 
do wyłonienia nowego dyrektora ogól
niaka jego obowiązki zostały powie
rzone dotychczasowemu zastępcy 
Tomasza Kosińskiego - Markowi Ty- 
rakowskiemu. (ann)

k  JARACZEWO

Burmistrz boi się katastrofy w  urzędzie
W Jaraczewie brakuje 

urzędników. Władze gminy 
poszukują pracowników już 
na trzy stanowiska. Problem 
z brakiem ludzi istnieje od lat. 
Już kilkadziesiąt miesięcy temu 
można było trafić na ogłosze
nie o konkursie na stanowisko 
specjalisty ds. drogownictwa. 
Ten nadal jest poszukiwany, bo 
Wiesław Kostórkiewicz, który 
do tej pory piastował tę funk
cję, odszedł na emeryturę, ale 
z braku następcy wciąż współ
pracuje z urzędem.

Nie tak dawno informo

waliśmy, że urząd szuka in
formatyka. W końcu po wielu 
miesiącach udato się znaleźć od
powiedniego kandydata Teraz 
władze rozglądają się za specja
listami ds. ochrony środowiska 
i inwestycji. To ostatnie ogło
szenie jest dość świeżą sprawą. 
- Mamy poważry problem, tym 
bardziej, że Waldek (Waldemar 
Szewczyk, inspektorek inwesty
cji - przyp. red.)prawdopodobnie 
odejdzie od nas. Wtedy zostanierm 
j ie  całkowicie na lodzie przy tej 
liczbie budów które achają nas 
w najbliższych miesiącach. Bio

rąc oczywiście pod uwagę, że nie 
m any nikogo na stałe,jeślichodzi 
o drogownictwo. To będzie kata
strofa. Zrobimy wszystko, żeby 
go zatrzymać - powiedział na 
ostatniej sesji burmistrz Jara
czewa Dariusz Strugała 

Ogłoszenia o pracę można 
znaleźć m.in. w gminnym Biu
letynie Informacji Publicznej, 
a także na tablicach ogłoszeń 
w urzędzie. O rozpuszczenie 
wici w poszukiwaniu kandy
datów ną pracowników wło
darz prosił także obecnych na 
sesji. - Gdybyście państwo znali

Wiesław Kostórkiewicz 
mimo osiągnięcia wieku 
emerytalnego, ciągle 
pomaga w pracach urzędu

kogoś, kto mógłby ubiegać się 
o stanowisko w urzędzie, to po- 
iitfórrmijcie te osoby, że jest taka 
możliwość - dodał. <seb)

http://www.jarocinska.pl
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► TO BYŁ WAŻNY DZIEŃ DLA MIESZKAŃCÓW JAROCINA

Prawie 13-kHometrowy od
cinek obwodnicy zostai oddany 
do ruchu w środę 30 sierpnia. 
Nowa trasa ekspresowa jest połą
czona z innymi, kluczowymi dla 
miasta drogami poprzez węzły 
Mieszków i Jarocin. Kom uni
kację lokalną zapewniają drogi 
dojazdowe, a bezpieczeństwo 
ruchu - bezkolizyjne rozwiąza
nia komunikacyjne z zastosowa
niem 13 obiektów inżynierskich.
O bezpieczeństwo zadba policja.
- Będziemy kontrolować prędkość, 
no i na pew no surowo karać p ira 
tów drogowych - zapowiada ml. 
insp. Andrzej Boruta, pierwszy 
zastępca komendanta powiato
wego policji w Jarocinie.

Nadal będą trwały prace wy
kończeniowe i porządkujące poza 
korpusem drogi. - Myślę, że do 
połowy listopada będziem y jeszcze 
działać przy obwodnicy. Głównie 
są to roboty zw iązane z  zielenią  
oraz pewne prace wykończeniowe
- informuje Adam Barszczyński 
z firmy Budimex.

Pewnie wielu czytelnikom 
nasuwa się teraz pytanie: kiedy 
Jarocin zostanie połączony dro
gą S 11 z Kórnikiem i Ostrowem 
Wielkopolskim? Zapytaliśmy o to 
Krzysztofa Kondraciuka, Gene
ralnego Dyrektora Dróg K ra
jowych i Autostrad.- M yślę, że 
nastąpi to w nieodległej przyszłości, |  
ale nie um iem  podać konkretnego J  
term inu. «s

(w e r) £

Obwodnica została oficjalnie otwarta w środę Biegacze mieli możliwość skorzystania z obwodnicy w sierpniu Taki sam przywilej przypadł rowerzystom dwa miesiące wcześniej

294 min złotych
to koszt robót wynikający 
z przetargu. Zadanie było 
realizowane w ramach 
Programu Operacyjnego 
Infrastruktura i Środowisko 
2014-2020. Wartość 
dofinansowania z UE 
wynosi 85%.

j 350 osób 
| i 200 maszyn

pracowało 
jednocześnie 
w kluczowym 
momencie budowy 
obwodnicy.

j 1 2 0
usługodawców 
i podwykonawców 
zaangażował 
w  budowę główny 
wykonawca 
Budimex. Materiały 
dostarczało 40 
różnych firm.

j 900 tys.
metrów sześciennych ziemi 
wykopano pod budowę bajpasu.
Dla wyobrażenia to jakby wykopać 
240 basenów olimpijskich. Łącznie 
objętość wszystkich robót ziemnych 
wyniosła 2 min metrów sześciennych 
- co w przeliczeniu na samochody 
daje ok. 160 tys. ciężarówek.

j 3 dodatkowe ponda
powstały w Jarocinie 
w związku z obwodnicą - 
jedno w ciągu D K11/15 (tuż 
za Orlenem), drugie na drodze 
wojewódzkiej 443 (św. Ducha, 
kierunek Słupia) i trzecie na 
drodze dojazdowej od strony 
osiedla 700-lecia.

Miasto nadal zakorkowane
Obwodnica Jarocina wyłączyła z głów

nego ruchu dotychczasowy odcinek krajowej 
„11” między Wolicą Pustą a Mieszkowem. 
Auta jadące od Poznania są kierowane pro
sto na jarociński bajpas, bo ten fragment 
„krajówki” stal się zablokowaną szykanami 
„ślepą” uliczką, z której korzystają tylko 
okoliczni mieszkańcy w celu dojazdu do 
posesji.

Część użytkowników dróg dziwi takie 
|  rozwiązanie. Dlaczego odcięto z jednej
1 strony starą część „11” ?- Chodzi o to, żeby 
|  wyelim inować skrzyżowanie kolizyjne w taki 
i? sposób, aby cały ruch przechodził przez wę-
2 zet (najbliższy znajduje się w Mieszkowie

- przyp. red.). N atom iast stare skrzyżowanie 
zostało zachowane ja ko  ciągłość dla drogi 
gruntowej, która tam  była - wyjaśnia Adam 
Barszczyński, dyrektor kontraktu firmy Bu- 
dimex, która budowała obwodnicę.

Teraz, aby od tej strony dostać się 
do Jarocina, można skorzystać z węzła 
w Mieszkowie i zjechać na dotychczasową 
D K11. Można też skręcić estakadą w ul. św. 
Ducha lub dojechać bajpasem do końca, 
aż do ronda na „12” w pobliżu ul. Wojska 
Polskiego. Wiele osób wybiera to drugie 
rozwiązanie, co w połączeniu z sygnali
zacją świetlną nadal powoduje ogromne 
korki w mieście (chodzi o skrzyżowanie ł

http://www.jarocinska.pl
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SU S IT  Obwodnica Jarocina

Elżbietów

Radliniec Pawłowice

Stęgosz

w Stromnice
W oiica Pa Parzewr

Przebieg <

M ieszków

n » f ó d ,in

Kąty

Osiek

Parametry techniczne 
drogi ekspresowej 
S11-szerokość jezdni

ODCINEK
DWUJEZDNIOWY

2 x 3,5 m każda
ODCINEK
iedno jezdnio w y

2 x 3,75 m 
+ opaska 
2 x l,2 5 n i

k  Cielcza
Wilkowyji

m
Annapol

443

E D

J a ro c in
E U

E D

m

W itaszyczki

A od kilku dni obwodnicą jeżdżą już samochody

1,7 tys. ton
stali zużyto na budowę 
12 wiaduktów 
znajdujących się 
w ciągu obwodnicy. 
Wylano na nie 1 6 . 0 0 0  

metrów sześciennych 
betonu (ok. 1 . 6 0 0  

-gruszek'').

Ważne daty kontraktu
► 18.11.2014

PODPISANIE UM O W Y Z WYKONAWCĄ
► 26.11.2014 

PRZEKAZANIE PLACU BUDOWY
► 05.12.2014 

ROZPOCZĘCIE ROBÓT
► 18.08.2017

PLANOWANE UKOŃCZENIE ROBÓT
► 30.08.2017

OFIGALNE OTWARCIE OBWODNICY

'  UT Wojska Polskiego i Poznańską).
Sytuacją być może poprawiłaby re

gulacja sygnalizacji. Okazuje się jednak, 
?e otwarcie nowej drogi i zmiana orga- 
n'zacji ruchu nie została zauważona 
Przez administratora świateł. - W tej 
chwili nie kojarzę, by pojaw ił się tem at 
zm iany czasu św iecenia sygnalizacji, 
Qczkotwiek je śli sygnały będą częstsze, 
idziem y w nioskow ać o p ien iądze na  

,ch wyregulowanie - mówi jedna z pra
l n i c  Wielkopolskiego Zarządu Dróg 
'Wojewódzkich w Poznaniu.

id z ie m y śledzić rozwój sytuacji.
(seb )

‘ ' :W  v u - .r ^ r jp io ą  J

► NOWE MIASTO, ŻERKÓW

Szkody oszacowano 
na miliony złotych

- Dobiegła końca ocena szkód. 
Zapotrzebowanie na środki, wnioski, 
protokoły są zrobione. To była tytanicz
na praca. Szereg osób było w to zaan
gażowanych - podkreśla wójt gminy 
Nowe Miasto, Aleksander Podemski.

Ocenom zn iszczeń towa
rzyszyły wyw iady prowadzo
ne przez pracownice Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Nowym 
M ieście. Poza działaniam i OPS 
pracowała kom isja oceniająca 
szkody w rolnictwie. Straty opie
wają w sumie na ok. 2 min zł. 
- Zobaczymy, ja ka  będzie akceptacja 
tych szacunków - dodaje wójt. Przy
znaje, że każdego dnia nadchodziły 
kolejne wytyczne dotyczące oceny 
zniszczeń. W pewnym momencie 
do komisji zostali włączeni bu

dowlańcy - pracownicy inspekto
ratu nadzoru budowlanego - m.in. 
z Poznania i Opola. Pracowało 
intensywnie kilka zespołów. - W  nie
których przypadkach to są katastrofy 
budowlane, gdzie budynki zniknęły 
z pow ierzchni ziem i. N ie wiadomo, 
ja k ie  kw oty będą w chodziły w grę 
w ram ach pomocy. M oże być pro
blem z odtworzeniem  przynajm niej 
części tych budynków  - dopowiada 
Podemski.

Podobna sytuacja jest w gmi
nie Żerków. Do Miejsko-Gminne
go Ośrodka Pomocy Społecznej 
wpłynęło ogółem 41 wniosków 
o udzielenie pomocy w formie za
siłku, w tym o pomoc na remont 
33 budynków mieszkalnych oraz 21 
wniosków na remont lub odbudo

wę 36 budynków gospodarczo-in- 
wentarskich. - W szystkie wnioski, 
które wpłynęły o pom oc w fo rm ie  
zasiłku celowego, zostały oszacowane 
pod kątem  poniesionych strat przez 
Powiatowy In sp ek to ra t N adzoru  
Budowlanego w Jarocinie. Zostały 
przeprowadzone stosowne wywiady 
środow iskow e przez pracow ników  
socjalnych OPS - mówi Czesława 
Grodzka, kierowniczka Miejsko- 
Gminnego Ośrodka Pomocy Spo
łecznej. M GOPS udziela również 
pomocy w formie zasiłków celo
wych ze środków własnych gminy 
oraz pomocy w formie porad, infor
macji czy interwencji socjalnej np. 
w uzyskaniu wcześniejszej pomocy 
w ramach posiadanego ubezpiecze
nia budynku. (a k f)

NOWE MIASTO
Straty w  gminie oszacowano na ? ? m in  z ł  
Wniosków do 2 0  tys. zł sporządzono 
W niosków do 1 0 0  tys. zł sporządzono

ŻERKÓW
Na wnioski do 6  tys. zł udzielono pomocy 
7  osobom/rodzinom na łączną kwotę 4 2 .0 0 0  z ł  
do 2 0  tys. zł - dla 2 7  o s ó b  (rodzin)
do 1 0 0  tys. zł dla 1 9  o s ó b  (rodzin)

1 • ' • ł . f . r {  , V , -  ;  W i  *,

IN T E R N A U C I K O M E N T U J Ą

~  obserwator
Skrzyżowanie Św. Ducha z Wojska polskie
go do przeróbki- albo zmiana w sygnaliza
cji, a najlepiej zrobić rondo. Na Św. Ducha 
robi się korek, a zarówno od prawej jak  
lewej strony ruch m alutki. No i w  końcu 
niech zrobią lewoskręt na Jarmarczną.
~  norka
Poznańska przy Spichlerzu nadal korkuje 
się ciężarówkami jadącymi z Poznania do 
Leszna przez Jarocin?
— Obwodnica
Sygnalizacja świetlna na poznańskiej do 
zmiany! Poznańska pusta dojazdowe korki!

*  zachowano oryginalną pisownię

V/\M  / W V d y i t ;i\,VjiM W  W  'Xs'*\ 'X \

u  j/. .  1 ur& c. 4 fo r v
J  y  1 t '»•> ‘Di . u i \  t A  (M-t i

► JARACZEWO

Pomogliby szybciej, 
gdyby nie procedury

Ludzie czekają na odszkodo
wania po nawałnicy, która przeszła 
przez gminę Jaraczewo. Pieniądze 
leżą na koncie, ale urzędnicy nie 
mogą ich wypłacać tak szybko, 
jakby chcieli. Wszystko przez bez
litosne przepisy i biurokrację.

Spowalniaczem przy wypłacie 
odszkodowań jest stos dokumen
tów, które trzeba wypełnić. Normal
ny wywiad pracownika socjalnego 
(a tylko taki może przeprowadzić 
niezbędny wywiad środowisko
wy) wynosi 20 stron. W związku 
z przejściem nawałnicy, dopusz
czono uproszczoną wersję mającą 
7 stron. Jednak biorąc pod uwagę 
liczbę rodzin, które należy odwie
dzić, praca może potrwać jeszcze 
kilka tygodni. - Na ja k iś czas zatrud
niliśm y dwie osoby z Jarocina, ale 
dłużej nie mogły nam  pomagać. Pani 
z Koźm ina Wlkp. przyszła na jeden  
dzień i uciekła z powrotem , a Kotlin 
w ogóle odm ówił pom ocy - wylicza 
burmistrz Dariusz Strugała.

Kolejnym problemem dla po
szkodowanych może być sposób 
rozliczania strat w gospodarstwie.

W nawałnicy ucierpiały 
setki mieszkańców gminy 

Jaraczewo

- Procent stra t je s t uzależniony od  
całego potencjału gospodarczego, czyli 
bierzemy pod uwagę zarówno uprawy, 
ja k  i zwierzęta nawet w przypadku, 
kiedy zwierzęta nie ucierpiały. To je st 
absurd, z  którym  ścieram y się od  
2012 roku. W ielokrotnie ta sprawa 
była podnoszona w urzędzie woje
wódzkim  - wyjaśnia Mariusz Cza- 
bański, kierownik referatu rolnictwa, 
ochrony środowiska, gospodarki 
odpadami i polityki przestrzennej.

Jeśli więc nawałnica zniszczyła 
komuś 50 proc. upraw, a zwierzęta 
w ogóle nie ucierpiały, wielkość 
strat będzie mniejsza niż potowa, 
co wpłynie na wysokość odszko
dowania. - O tym się dobrze rozm a
wia zanim  kogoś dotknie taki żywioł. 
Jednak później się okazuje, że diabeł 
tkwi w szczegółach. Dla m nie szkoda 
je s t szkodą i będziem y dalej wałczyć 
w tej sprawie - wyjaśnia burmistrz 
Strugała. (seb )

Szacunkowe straty w uprawach Liczba złożonych wniosków
Kukurydza na kiszonkę 50-80% 192
Buraki cukrowe 20-40% 68
Ziemniaki 10-20% 31
Zboża (niezebrane) do 70%
Użytki zielone 10-30%
Łąki 30%

i , ■
* dane na 30 sierpnia

wnioski dotyczące wsparcia do 6 tys. zł 
wniosków dotyczących wsparcia do 20 tys. zł 
wniosków dotyczących pomocy do 120 tys. zł

* dane na koniec sierpnia

. a ' v  -;v v , n W
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► P O W IA T

Zabrali p * . D 7 0 C  p h n r l 7 i  n n l o l f 2 l l 1 7 a p h , ,
diabetykom, f 11G Ł G O  „ b l l U U Z I  | l l l i G l t d i l d U l
dali ratownikom j Q|iniża pensje

Około 50 tysięcy złotych prezes ja 
rocińskiego szpitala zabrał z puli prze
znaczonej na finansowanie punktu 
konsultacyjnego dla diabetyków, który 
działa w jarocińskim szpitalu zaledwie 
od półtora miesiąca.

- P ieniądze na dzia ła lność p u n ktu  
konsultacyjnego dla diabetyków dostałem  
Z budżetu pow iatu na cały rok. A  punkt 
w tym roku będzie działał tylko przez niecałe 
sześć miesięcy. Dlatego zdecydowałem, że 
pozostałą kwotę przesunę na podwyżki dla 
ratow ników medycznych - argumentuje 
Leszek Mazurek, prezes szpitala. - Od 
nowego roku zostanie złożony wniosek do  
zarządu powiatu o przekazanie pieniędzy 
na dalsze finansow anie punktu  konsulta
cyjnego. Jestem  po roztnowach z członkami 
zarządu, a także z  n iektórym i radnym i 
powiatowym i i oni deklarują swoją przy
chylność w sprawie finansow ania punku  
w 2018 roku w podobnej wysokości, ja k  
w tym  - twierdzi szef jarocińskiej lecznicy.

(ann)

► Powiat jarociński przekazał 
1 2 0  tys. z ł na finansowanie 
punktu konsultacyjnego dla 
diabetyków w  jarocińskim 
szpitalu. Punkt działa od 
19 lipca.

J N ieco ponad 60 tysięcy złotych zaoszczędził w lipcu jarociński szpital na pensjach lekarzy - tak 
twierdzi prezes lecznicy.

- Chodzę po  lekarzach i obniżam  pen
sję. Pani księgowa wyliczyła, że za m iesiąc 
lipiec dało to 62 tysiące oszczędności. A to 
tylko jeden m iesiąc. Proszę sobie policzyć, 
ile to daje w stosunku rocznym - podkreśla 
Leszek Mazurek.

Szef szpitala zapowiada kolejne cięcia 
wynagrodzeń. - To są działania restruk
turyzacyjne, które podjąłem  i to  n ie je s t 
koniec. Od października będą podejm ow ał 
następne kroki w tym  kierunku. Obniżenie 
wynagrodzenia czeka kierowników oddziałów. 
Trudno, wiem, że to nie są popularne i łatwe 
decyzje i że - delikatnie mówiąc, nie będę za 
to  łubiany, ale taka je s t konieczność. Jeśli 
chcemy, żeby ten szpital wyszedł na prostą, 
m usim y wziąć za to odpowiedzialność - ar
gumentuje Mazurek.

Wynagrodzenia ordynatorów zostaną 
obniżone przy okazji podpisywania nowych 
kontraktów. - Idziem y w tym kierunku, żeby 
podpisyw ać z  oddziałam i ta k  zwane kon
trakty zadaniowe. Tak ju ż  je st w przypadku 
ortopedii i wewnętrznego. Wtedy kierownik 
takiego oddziału otrzym uje określoną pulę  
pieniędzy i to on rozdziela je  według własnego 
rozeznania - wyjaśnia prezes.

W iększość lekarzy z jarocińskiego 
szpitala pracuje na kontraktach, nielicz-

73 lekarzy
zatrudnionych jest w  jarocińskim szpitalu na pod
staw ie um ów cyw ilnopraw nych, 9  na podstawie  
um ów o pracę

I od 5,5 do 30 tys. zł
miesięcznie wynoszą wynagrodzenia lekarzy w szpita- 

S lu, większość zarabia w granicach od 12  do 2 0  tys. zł

do 140 zł
za godzinę dyżuru otrzym ują lekarze anestezjolodzy 
w  jarocińskim szpitalu, pozostali zarabiają w grani
cach od 6 0  do 8 0  zł za godzinę, stawka za godzinę 
dyżuru na „wieczorynce" wynosi od 5 0  do 6 0  zł

9.568.361,11 zł
wynosi całkowity koszt wynagrodzeń lekarzy, w  tym: 
1 .0 4 6 .4 9 7 ,4 9  zł-zatrudnionych na umowę o pracę 
8 .5 2 1 .8 6 3 ,6 2  z ł - na kontraktach

(kwoty brutto, dane za 2016 r.)

► Koszt wynagrodzeń pracowników 
pochłania prawie 80% budżetu szpitala 
w Jarocinie

ni na umowach o pracę. Lekarze z mak
symalnymi stawkami wynagrodzeń to 
anestezjolodzy. Oprócz podstawowych 
obowiązków, szpital płaci medykom za 
dyżury - mogą być nawet 12-godzinne. 
Do tego dochodzą dodatki w zależno
ści od oddziału i zakresu obowiązków. 
Prezes twierdzi, że lekarze nie otrzymują 
dodatkowego wynagrodzenia za zabiegi, 
które szpital wykonuje odpłatnie. - Z  tej 
kwoty je st tylko dopłacane anestezjologom, 
którzy m uszą przyjechać na ta k i zabieg
- mówi. Dodatkowe wynagrodzenie le
karze otrzymują za tak zwaną gotowość 
telefoniczną. Stawka za 24-godzinny dy
żur pod telefonem wynosi 670 zł (brutto).

Prezes szpitala w ramach restruktu
ryzacji podjął też inne działania oszczęd
nościowe. Między innymi wypowiedział 
niektóre umowy zawarte przez jego po
przednika - Marcina Jantasa (obecnie 
prezesa gminnej spółki Jarocin Sport
- przyp. red.). - M ieliśm y trzy kancelarie 
prawne, m ieliśm y doradztwo finansow e. 
Zostałem  z jed n ą  kancelarią i z  nikim  
więcej. Te dzia łan ia  ju ż  dają p ierw sze  
oszczędności na umowach - 3 0 -5 0  tysię
cy - podaje szef szpitala.

A N N A  K O N IE C ZN A

O G Ł O S Z E N I E

MIESZALNIA PASZ BOROWSKI 
DOBRZYCA, ul. Krotoszyńska 49 

tel. (62) 742 88 04, 538 101 936 
666 063 503, 500 150 713
NOWE LO K A LIZ A C JE : 

DODATKOW O SK U P  W ŻNIWA:
KROMOLICE 49A 

63-860 POGORZELA
(D A W N A  S P Ó Ł D Z IE L N IA  

W  K R O M O L IC A C H )

BRONÓW 36 
63-300 PLESZ EW

PRZYJM IEM Y DO P R A C Y  
T E L . (62) 721 60 92

k POWIAT__________________________________________________________

Kto rozbuduje szpital 
za ponad 8 milionów?
J  Jarociński szpital szuka firmy, która go rozbuduje. D latego ogłosił przetarg. 
Termin składania ofert upłynął w czwartek - 31 sierpnia.

Szacunkowy koszt inwestycji - bez 
wyposażenia - to 8 min 615 tys. zŁ Szpi
tal część pieniędzy pożyczył w formie 
emisji obligacji, które będzie spłacał 
do 2030 roku. Kolejne 3 min zł prze

kazał powiat, który jest właścicielem 
lecznicy i który zaciągnął kredyt na 
ten cel.

Nowy budynek ma powstać nad 
obecnym oddziałem chorób wewnętrz-

nych._Całe skrzydło będzie zmoder
nizowane i powiększenie o dodatko
wą kondygnację w kształcie litery T. 
Na uzyskanej powierzchni plano
wany jest nowy oddział ginekologii 
i położnictwa z salą cesarskich cięć. 
Szpital stawia na ten zakres usług 
medycznych, ponieważ Narodowy 
Fundusz Zdrowia płaci za porody 
w sposób nielimitowany.

W nowo wybudowanym skrzydle 
znajdzie się również oddział nowo
rodkowy, laboratorium, pracownia 
endoskopii oraz kaplica.

Rozbudowa ma dostosować 
szpital do wymogów rozporządze
nia ministra zdrowia z czerwca 2012 
roku.

(ann)

1.267 m2
dodatkowej 
powierzchni ma 
zyskać jarociński 
szpital po 
rozbudowie

O rozbudowie szpitala zdecydowali radni powiatowi. Do wyboru mieli jeszcze 
jedną koncepcję, czyli wykorzystanie wolnych pomieszczeń w starej części 
szpitala. Przedstawiony przez prezesa lecznicy Leszka Mazurka szacunkowy 
koszt tego projektu był podobny do kosztorysu rozbudowy i wynosił 8  min 
3 0 0  tys. zł. Radni ostatecznie zdecydowali się jednak na rozbudowę. Co w  tej 
sytuacji będzie z wolnymi powierzchniami w istniejącej części szpitala? Na czas 
rozbudowy zostanie tam  przeniesiony oddział wewnętrzny. - J e s t  ju ż  p o m y s ł  
n a  w y k o rz y s ta n ie  t e j  p o w ie r z c h n i  p o  o p u s z c z e n iu  p r z e z  o d d z ia ł ,  a le  n ie  c h c ę  
n a  ra z ie  z d ra d z a ć ,  ja k i .  Z e  w z g lę d u  n a  p r z e n o s in y  in te r n y  p r z e p r o w a d z i l iś m y  
ta m  re m o n t .  Tak w ię c  p ó ź n ie j  te  p o m ie s z c z e n ia  b ę d ą  g o to w e  o  z a g o s p o d a ro 
w a n ia  - wyjaśnia Leszek M azurek, prezes jarocińskiego szpitala.

o jA ż o rw  , »,.Li./ l ».,• . „ ' i . .. i d r i  •. b'i*i* <• fib  <v ,w i ,v *X
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P O W I A T

3 , 5  m i l i o n a  z ł o t y c h  ż ą d a j ą  p a c j e n c i  

o d  j a r o c i ń s k i e g o  s z p i t a l a
Pacjen ci, którzy 

czują się poszkodowani 
przez jarociński szpital, 
żądają łącznie około 3,5 
miliona złotych zadość
uczynienia.

Ile jest osób, któ
re wystąpiły przeciwko 
lecznicy na drogę są
dową, nie wiadomo, bo 
prezes nie chce ujawnić 
szczegółów. - Ja to m u
szę przeanalizow ać, co 
mogę podaw ać, co p o 
kazywać. Na razie to są 
sprawy, w których je sz 
cze nie ma wyroków. To 
są tylko roszczenia tych 
osób - one tyle żądają od  
szpitala, a ja k ie  kw oty 
zostaną rzeczywiście za
sądzone, nie wiadomo.

Póki co sprawy sądowe są 
odraczane, przenoszone. 
W szystko je s t w trakcie 
i nie wiadomo, kiedy się 
zakończy - argumentuje 
Leszek Mazurek, szef 
jarocińskiego szpitala. 
Jego zdaniem samo 
podanie kwoty to już 
dużo. - Gdybym podał 
tę kwotę wcześniej, żaden 
bank nie udzieliłby nam  
pożyczki - zaznacza.

Podkreśla jedno
cześnie, że 3,5 miliona 
to dla szpitala bardzo 
duża kwota. - To są  
ro szczen ia , k tó re  za 
sta łem , kiedy objąłem  
funkcję prezesa w lutym  
tego roku - podkreśla. 
Poprzednikiem Mazur

ka był M arcin Jantas, 
obecnie prezes gminnej 
spółki Jarocin Sport.

W związku z tak 
dużą kwotą roszczeń 
prezes szpitala podjął 
decyzję o zmianie bro
kera ubezpieczeniowe
go. - Jakoś nie udało się 
ani kancelarii prawnej, 
ani obecnemu brokerowi 
odzyskać roszczeń z ubez
pieczeń, które m a szpital. 
Pewne sum y zostały odzy
skane, ale nie wszystkie. 
Dlatego podjąłem decyzję 
o zmianie. Zostanie w tej 
sprawie ogłoszony prze
targ - zapowiada szef 
szpitala.

(ann)

► Umowy ubezpieczeniowe 
Szpitala Powiatowego 
w Jarocinie:

•  obowiązkowe ubezpieczenie 
odpowiedzialności cywilnej
- suma gwarancyjna w  ramach tej 
polisy wynosi 1 0 0 .0 0 0  euro na 
jedno zdarzenie i 5 0 0 .0 0 0  euro na 
wszystkie zdarzenia
• dobrowolne ubezpieczenie 
odpowiedzialności cywilnej, które 
może zostać wykorzystane po 
wyczerpaniu sumy gwarancyjnej 
z obowiązkowego ubezpieczenia
- suma gwarancyjna w  ramach tej 
polisy wynosi 4 0 0 .0 0 0  z ł na jedno 
i wszystkie zdarzenia w  okresie 
ubezpieczenia

'  W  kw ie tn iu  2 0 1 6  roku S zp ital P ow iatow y w  Jarocin ie przegrał przed  
Sądem  O kręgow ym  w  K aliszu, który zasądził na rzecz rodziców  n ie
pełnospraw nego dziecka z terenu pow iatu  jarocińskiego praw ie  6 0 0  
tysięcy złotych.
S praw a dotyczyła porodu, który m ia ł m iejsce w  2 0 1 0  roku. U rodzo 
na w ów czas  dziew czynka przyszła na św ia t w  bardzo c iężkim  stanie, 
z  brakiem  reakcji na bodźce i licznym i zasin ien iam i na ciele . R odzice  
dziecka skierowali skargę - na jp ierw  do O kręgowej Izby Lekarskiej w  Po
zn an iu , która p rzyzn ała , że  lekarka ze Szczecina, która p rzy jeżdżała do  
jarocińskiego szp ita la na dyżury i była przy porodzie „nie dochow ała  
należyte j s ta ranności" . Później poszli do są d u , który  w  2 0 1 6  roku 
- sześć la t od fera lnego porodu - p rzyzn ał odszkodow anie  rodzicom  
niepełnospraw nej dz iew czynki. K w ota p raw ie  6 0 0  tys. zł zostało  ju ż  
praw dopodobnie w yp łacon a. ______________

B ro n is ła w a  W ło d a rc z y k
ra d n a  p o w ia tu  ja ro c iń s k ie g o

„Ja bym nie chciała ani godziny być prezesem jarocińskiego szpitala 
ze względu na te wszystkie długi, jakie ma na głowie obecny pan 
prezes (Leszek Mazurek - przyp. red.)."

Mamy trzy  lata , żeby 
w ystąpić na drogą sądową 
o odszkodowanie

Rozmowa z PAWŁEM GRZESIEWSKIM - dyrektorem  W ydziału Praw nego Biura Rzecznika Praw Pacjenta

■ Zakażenie, zła diagnoza, nieudana 
operacja. Jak dochodzić odszkodo
wania od szpitala lub przychodni?
Najpierw pacjent powinien się zasta
nowić, czego oczekuje od wniesienia 
danej sprawy. Inną drogą będzie
my dochodzili ustalenia odpowie
dzialności zawodowej lekarza, ina
czej naruszenia przepisów karnych, 
a jeszcze w inny sposób roszczeń 
pieniężnych, czyli zadośćuczynienia 
bądź odszkodowania. W przypadku 
odpowiedzialności zawodowej leka
rzy, ustalenie tzw. błędu lekarskiego 
należy do właściwości izb lekarskich 
i działających przy nich okręgowych 
rzeczników odpowiedzialności za
wodowej. Jeżeli chodzi o narusze
nie przepisów karnych, to oczywiście 
sprawą zajmują się organy ścigania. 
Swoją rolę w wyjaśnieniu danej spra
wy może odegrać również Rzecznik 
Praw Pacjenta, który prowadzi po
stępowania wyjaśniające w sprawie 
naruszenia praw pacjetna.
W przypadku tych postępowań, o któ
rych powiedziałem, nie mamy możli
wości dochodzenia roszczeń odszko
dowawczych czyli pieniężnych. Jeżeli 
Pacjent jest takimi zainteresowany, 
,0 powinien udać się na drogę sądo- 
wą, która jest dość sformalizowana, 
kosztowna, ponieważ musimy uiścić 
ulamek kwoty, której dochodzimy 
1 bardzo czasochłonna. Często bez 
Wsparcia profesjonalnego pełnomoc
nika: adwokata, radcy prawnego może 
być nam ciężko wykazać nasze racje 
Przed sądem.
■  Czy od razu należy składać pozew 
do sądu, czy dochodzenie roszczeń 
r°2Począć od wystąpienia z pisem 
nym przedsądow ym  w e zw a n ie m  
do ugody?
ftobrą praktyką jest. aby najpierw wy- 
^ P ić z takim wezwaniem do szpitala. 
Najczęściej jest ono rozpatrywane 
Przez ubezpieczyciela danego pod
miotu leczniczego, gdyż pamiętajmy, 
2e 2godnie z przepisami o działalności 
eczniczej każda placówka medyczna 
musi mieć podpisaną umowę o od
powiedzialności cywilnej z tytułu 
niewłaściwego udzielenia świadczeń 
z rowotnych. Dobrą praktyką, mało 
s °rmalizowaną i bezkosztową, jest 
r|P |erwszcj kolejności wystąpić z po- 
nbownyni wezwaniem do szpitala lub

ubezpieczyciela o wypłatę roszczenia 
z tytułu odpowiedzialności cywilnej.
■ Jeżeli szp ita l n ie  uzna n asze
go roszczenia, bo ta k  najczęściej 
byw a...
Jeżeli nie uzna, to oczywiście nie za
myka nam drogi do dalszego działa
nia. Wtedy możemy skierować sprawę 
na drogę powództwa cywilnego. Jest 
to dość niepopularna droga. Dlatego 
pozwolę sobie też wspomnieć o innej 
alternatywnej możliwości w stosun
ku do sądownictwa powszechnego. 
Drugą ewentualnością jest wniesienie 
sprawy do wojewódzkich komisji do 
spraw orzekania o zdarzeniach me
dycznych. Tego typu komisje funk
cjonują przy urzędach wojewódzkich. 
Zostały powołane od stycznia 2012 
roku i właśnie orzekają w przedmiocie 
zdarzeń medycznych. W przypadku, 
gdy komisja uzna, że doszło do zda
rzenia medycznego, ubezpieczyciel 
szpitala proponuje wypłatę odszko
dowania. Maksymalna wysokość ta
kiego świadczenia w przypadku złej 
diagnozy, niewłaściwego leczenia 
niezgodnego z aktualną wiedzą me
dyczną wynosi 100 tys. zł 
Dochodzenie roszczeń przed woje
wódzką komisją do spraw orzeka
nia o zdarzeniach medycznych jest 
zdecydowanie prostsze. M yślę, że 
tutaj pacjent jest w stanie sam sobie 
poradzić, co jest często niemożliwe 
w przypadku postępowań sądowych.
■ W  przypadku postępowania sądo
wego, w  zależności od kwoty, jaką  
podamy w  pozwie, składam y go do 
sądu rejonowego lub okręgowego? 
Musimy mieć na uwadze, że wnosząc

powództwo musimy wycenić szkodę. 
Trzeba wskazać wartość przedmiotu 
sporu, kiedy wynosi do 75 tys. zł, to 
sądem pierwszej instancji jest sąd 
rejonowy, a sądy okręgowe zajmują

Szpital nie może 
nam ograniczyć 
dostępu do 
dokumentacji 
medycznej m  m

się sprawami, w których wartość rosz
czenia przewyższa tę kwotę.
■ Dochodzenie roszczeń od szpitala, 
placówek medycznych jest długo
trw a łe  i czasochłonne. Dlaczego to 
tak  długo trwa?
W mojej opinii taka przewlekłość tych 
postępowań, bo tak to nieraz trzeba 
nazwać, ponieważ są sprawy, które 
trwają po 4 ,6  lat. wynika z tego, że są 
to sprawy szczególnie skomplikowane 
i wymagają dodatkowych opinii. Sąd 
na podstawie dowodów jednej czy 
drugiej strony nie jest w stanie orzec 
co do zasadności roszczeń, musi za
sięgnąć wiadomości specjalnych przez 
zlecenie specjalistycznych opinii. 
Nierzadko, a nawet bardzo często te 
opinie są uzupełniane, ponieważ są 
podnoszone zastrzeżenia wobec ich 
treści i według mnie z tego wynika 
tak długi przewód sądowy i później
sze apelacje, to również przeciąga 
rozstrzygnięcie sprawy.
■ Jak należy zgromadzić dokum en

tację m edyczną przygotowując się 
do wystąpienia przeciwko szpitalowi 
czy przychodni?
Każdy pacjent ma prawo do swojej 
dokumentacji medycznej. Tego szpital 
nie może nam w żaden sposób ogra
niczyć, nawet jeśli będzie wiedział, że 
my z takim powództwem chcemy wy
stąpić, on musi nam tę dokumentację 
udostępnić. Pacjent powinien spraw
dzić, aby była kompletna i czytelna. 
To jest bardzo ważne, ponieważ biegli 
często podnoszą, że zapisy w doku
mentacji są nieczytelne. Wtedy taki 
pacjent powinien wystąpić do pod
miotu leczniczego o sporządzenie 
odpisu np. na komputerze, aby była 
ona czytelna i nie budziła wątpliwo
ści, ponieważ w toku postępowania 
sądowego może być ona odczytana 
na naszą niekorzyść albo biegły może 
nie uwzględnić bardzo ważnych in
formacji.
W  ja k im  czasie  od zako ń czen ia  
leczenia, hospitalizacji, zdarzenia  
medycznego m ożem y występować  
na drogę sądową?

Co do zasady w  ciągu trzech  
lat. Po tym  okresie sprawa ulega 
przedawnieniu. Oczywiście sąd sam 
z urzędu nie bada tej przesłanki. To 
musi wykazać strona przeciwna, że 
doszło do przedawnienia. Sam fakt, 
że ten czas upłynął nie uniemożliwia 
nam wniesienia sprawy. Zazwyczaj 
jest to podnoszone przez podmioty 
lecznice, które są reprezentowane  
przez profesjonalnych pełnomocni
ków.

R ozm a w ia ła
E LŻ B IE TA  RZEPC ZYK

Czym jest 
spowodowana tak 
wysoka kwota roszczeń 
wobec jarocińskiego 
szpitala - większą 
świadomością 
pacjentów - czy 
pogarszającą się 
jakością pracy lekarzy?

Moim zdaniem zwiększenie rosz
czeń wobec szpitala spowodowa
ne jest w iększą św iadom ością  
pacjentów oraz dużą aktywnością 
kancelarii prawnych, które do
chodzą tych roszczeń w  imieniu 
pacjentów.

Laszek Mazurek, prezes
ja ro c iń sk ie g o  sz p ita la

http://www.jarocinska.pl


w w w .ja ro c in s k a .p lGAZETA JAROCIŃSKA 3 6  (1 4 0 4 ) 5 września 2 0 1 7

K O T L IN

I I  etap budowy chodnika był 
zaplanowany w tegorocznym 
budżecie gminy Kotlin . Prócz 
ułożenia kostki, plan inwestycji 
przewiduje wykonanie kanalizacji 
deszczowej i poszerzenie jezdni 
na całej długości. W budżecie 
zapisano na ten cel 200 tys. zl. 
Kosztorys inwestorski opiewa 
na prawie 500 tys. zl. W rozpisa
nym przez samorząd przetargu 
wystartował tylko jeden oferent
- Związek Spółek Wodnych z Ja
rocina. Firma za realizację przed
sięwzięcia chciała 487 tys. zł. 
W związku z tym wójt unieważnił 
postępowanie. - Gdybyśmy ulicę 
Teodorowską wykonywali swoim i 
silam i, trochę d łużej n iż firm a , 
ale niekoniecznie gorzej, to wtedy 
w tych środkach jesteśm y się w sta
nie zmieścić. Jeżeli byłoby nas stać 
na kwotę prawie 500 tys. zł, to ja k  
najbardziej realizujem y zadanie, 
ale przy jednej ofercie i takiej kwo
cie daje m i taki sygnał, ie  warto 
się zastanowić, bo te pieniądze są 
potrzebne w różnych m iejscach
- tłumaczył Mirosław Paterczyk, 
wójt Kotlina. Zaznaczył, że w tym 
roku większość firm ma już wy
starczający portfel zamówień, 
dlatego pojedyncze spółki startują 
w przetargach i na dodatek drogo 
wyceniają zadania.

Czy sam orząd nie może 
dołożyć brakujących środków 
na wyczekiwaną przez miesz
kańców inwestycję? - N ie m am y 
takiej m ożliw ości dołożenia, ale

Studnia w ażniejsza  
niż chodnik z drogą
2  Nie w iadom o, czy w tym roku będzie wybudowany chodnik na ul. Teodorowskiej 
w Kotlinie. Wójt unieważnił przetarg na realizację inwestycji.

za taką kwotę zostanie zmodernizowana stacja 
uzdatniania wody w Wyszkach. Inwestycję zrealizuje 
Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowo-Usługowe 
„Automatyk" Barbara Kondratowicz Zbiersk Cukrownia

W czerwcu radni i sołtysi oglądali stan hydroforni w Wyszkach

ja k  rozliczymy pozostałe inwesty
cje, to  praw dopodobnie środki 
nam  zostaną, to  wtedy dołożym y 
do ulicy Teodorowskiej i ogłosimy 
jeszcze raz przetarg  - tłumaczy 
Irena Antczak, skarbnik gminy. 
Wyjaśnia, że to nie jedyne zadanie 
w budżecie, które nie było do- 
szacowane. Zapisanych w planie 
finansowym środków zabrakło na 
odwiert studni głębinowej w Wy
szkach oraz remont stacji uzdat
niania wody. - Na odwiert studni 
głębinowej w W yszkach m ieliśm y 
zaplanowane 400 tys. zł, a inwesty
cja razem z kosztam i dokumentacji 
i nadzoru inwestorskiego pochłonie 
ponad  m ilion złotych. M usieliśm y 
dołożyć 645.800zł. W ażniejszajest 
dla nas woda niż droga. Dlatego 
też nie było m ożliwości wygospo
darow ania dodatkowych p ien ię
dzy na budowę chodnika i posze
rzenie jezd n i - wyjaśnia szefowa 
gminnych finansów. Podkreśla, 
że po zmodernizowaniu stacji 
uzdatniania wody w Wyszkach, 
w gminie nie powinno być pro
blemów z dostarczaniem wody 
i jej jakością. - W yremontowali
śm y stację w Kurcewie. W Woli 
Książęcej je s t nowa hydrofornia. 
Niewielkiego tylko remontu wyma
ga stacja w Kotlinie - informuje 
skarbniczka.

Dlaczego inwestycje w budże- 
% cie są niedoszacowane? - Zadania 
|  planujem y w listopadzie, a kosz- 
g torysy są w ykonane w czerw cu  

- wyjaśnia Irena Antczak, (e ra )

IN T E R W E N C J A
(62) 749 86 49

Za kilka tygodni kierowcy będą mogli skręcić w ul. Jarmarczną jadąc od 
Żerkowa i Tarzec

Za dwa miesiące będzie lewoskręt
- Budowa lewoskrętu m iała ruszyć, 

kiedy obwodnica zostanie oddana do 
użytku, a  na skrzyżow aniu ulic Jar
m arcznej i Św. D ucha dalej nic się nie 
dzieje - mówi mieszkaniec Jarocina 
i pyta, kiedy ruszy przebudowa.

Opóźnienia wynikają z przedłuża
jących się prac nad dokumentacją, ale 
wszystko zmierza w dobiym kierunku. 
„Wynikają one z konieczności powtó
rzenia przetargu, co wiązało się z  prze

sunięciem  term inu realizacji. O bec
nie gm ina Jarocin zawarła umowę na 
przebudowę skrzyżowania z term inem  
realizacji do końca października 2017 
roku ” - czytamy w piśmie przesianym 
z urzędu.

Przetarg wygrała firm a Dro- 
bud z Jarocina, która zaoferowa
ła, że przebuduje skrzyżowanie za 
786.015,14 zł brutto.

(seb )

O G Ł O S Z E N I E

nierdzewka hartowane szkło 
aluminium M d M i& K

wwwjwrdz8wka2lB ii
plexa poliwęglan materiały ścierne

A2HM, 63-720 Koźmin W ielkopolski, ul. Przemysłowa 1A

Wszystkie śmieci z Pleszewa 
wożą do Jarocina
2  O d czerw ca odp ady kom unalne z gm iny P leszew  trafiają d o  Zakładu  
G ospodarki O dpadam i w Jarocinie.

- Tak nakazu je nowy p lan  go
spodarki odpadam i dla województwa 
wielkopolskiego - wyjaśnia Grzegorz 
Knappe, prezes Przedsiębiorstwa 
Komunalnego w Pleszewie. Do tej 
pory śmieci z gminy Pleszew były 
wywożone do kilku różnych miejsc.

Cena za pozbycie się jednej tony 
odpadów zmieszanych w ZGO wy
nosi 235 zł netto. - To najniższa cena 
w całym regionie - zapewnia Adam 
Pawlicki, burmistrz Jarocina. Po
twierdza to szef pleszewskiego zakła
du komunalnego. - To prawda, je śli 
chodzi o koszty, je s t to najm niejsza  
kwota - mówi Grzegorz Knappe.

Burmistrz Jarocina podkreśla, 
że korzyści dla mieszkańców gminy 
Pleszew będzie więcej. - Znm iejszysię 
odległość wywozu odpadów, ponievmż 
z Pleszewa do W itaszyczek je s t około 
15 m inut drogi. To m a zresztą także

► Porozumienie międzygminne, na mocy którego 19 samorządów 
z 6 powiatów dostarcza odpady ze swojego terenu do Zakładu 
Gospodarki Odpadami powstało w  2008 roku. ZGO odbiera 
i zagospodarowuje odpady od prawie 272 tysięcy mieszkańców  
z gmin: Borek Wielkopolski, Chocz, Czermin, Dobrzyca,
Dom inowo, Gizałki, Jaraczewo, Jarocin, Kotlin, Kórnik, Krzykosy, 
Książ Wielkopolski, Now e Miasto nad W artą, Piaski, Śrem, Środa 
W ielkopolska, Zaniemyśl, Żerków, Pleszew.
Włączenie gm iny Pleszew do porozumienia było m ożliwe dzięki 
tem u, że kilka miesięcy wcześniej została ona dopisana do regionu 
VI w  projekcie wojew ódzkiego planu gospodarki odpadam i, 
w  którym funkcjonuje Zakład Gospodarki Odpadami w  Jarocinie, 
jest jedyną Regionalną Instalacją Przetwarzania Odpadów  
Komunalnych.

ok. 10 tysięcy | 
ton
odpadów komunalnych zosta
ło zebranych w  roku 2 0 1 6  od 
mieszkańców gminy Pleszew

ponad 56 
tysięcy ton
odpadów komunalnych zostało 
dostarczonych w 2 0 1 6  roku do 
Zakładu Gospodarki Odpadami 
w Jarocinie

Pleszewscy samorządowcy zanim podjęli decyzję, żeby śmieci z ich gminy 
trafiały do Zakładu Gospodarki Odpadami w Jarocinie, zwiedzili zakład 
i zapoznali się z zasadami jego funkcjonowania

przełożenie na infrastrukturę - z  tego udałoby się poprawić także odcinek na
właśnie powodu budowaliśm y drogę trasie Kurcew - Korzkwy - sugeruje 
Jarocin - Wola Książęca. Zperspekty- Adam Pawlicki.
wy pleszewskiej być m oże w przyszłości (ann)

http://www.jarocinska.pl
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Wiele osób dowiadując się - ile 
pieniędzy dostaną na emeryturze
- decyduje się na pozostanie w pracy. 
To jakieś 20% zainteresowanych - tak 
wynika z ankiet przeprowadzonych 
przez Zakład Ubezpieczeń Społecz
nych.

Decyzja odłożona
O opinię pytano oczywiście tych, 

którzy korzystali z pomocy doradcy 
emerytalnego. - Dla 20 procent pyta
nych respondentów, wyliczenie kwoty 
prognozowanej em erytury wpłynęło na 
odłożenie decyzji o przejściu na em ery
turę na kolejne lata - przyznaje Marle
na Nowicka, regionalna rzeczniczka 
prasowa ZUS w Wielkopolsce.

Obliczają emerytury
Od kilku tygodni w oddziałach 

ZUS pracują doradcy emerytalni, 
którzy służą pomocą osobom, które 
planują skorzystać z obniżonego wie
ku emerytalnego (65 lat mężczyźni, 60 
lat kobiety). W ostrowskim oddziale 
(pod który podlega również powiat 
jarociński) z ich usług skorzystało 
już 3.830 ewentualnych przyszłych 
emerytów. - W  sam ej W ielkopolsce 
obsłużono ponad 15 tys. osób i wyko
nano dla nich praw ie 10 tys. obliczeń 
wysokości em erytury - wskazuje Mar
lena Nowicka. Większość klientów 
jest zadowolona z pracy doradcy.
- 97 procent obsłużonych w tych dniach 
osób oceniło dobrze pom oc doradcy 
emerytalnego. Tyle sam o odpowiedzia
ło, że sposób przekazania inform acji 
przez doradcę był dla nich zrozum iały
- podkreśla regionalna rzeczniczka 
prasowa ZU S.

E M E R Y T U R A
-  o w s z e m ,  a l e  j a k a ?

Możesz przejść na emeryturę. Kobieta w wieku 60 lat, mężczyzna 65. I to już od października. 
Pytanie - ile dostaniesz kasy? Lepiej to sprawdź, zanim zdecydujesz się porzucić pracę. Z pomocą 

może przyjść ci doradca emerytalny ZUS. - Mnie obliczyli, że po 30 latach pracy składkowej 
i 6 latach tzw. nieskładkowych, dostanę 1 .516  zł brutto - mówi pracownica księgowości. I dodaje. 

- Miałam przejść na emeryturę w październiku, bo już kilka miesięcy temu skończyłam 60. lat,
ale nie mam wyjścia, zostaję.

Wielkopolska Ostrów Wlkp.
Liczba osób korzystających z porad doradcy:
Liczba obliczeń prognozowanej emerytury w kilku wariantach:

15.344
9.835

3.830
2.556

Pomagają wypełnić 
dokumenty

Doradca emerytalny praaijącywod- 
dziale ZUS wyjaśni nam, od czego zależy 
wysokość emerytury, pomoże wypełnić 
wniosek, sprawdzi dokumentację, ale 
przede wszystkim - obliczy przy użyciu 
kalkulatora emerytalnego prognozo
waną wysokość emerytury. - Wyliczenia 
na kalkulatorze dotyczyć mogą różnych 
okresów zakończenia aktywności zawodo
wej. Obliczyć będzie można prognozowaną 
wysokość świadczenia w chwili uzyskania 
powszechnego wieku emerytalnego, ale 
także sprawdzić, jaka  byłaby ta wysokość, 
gdybyśmy zdecydowali się pracować dłużej 
- mówi Marlena Nowicka.

Jak się umówić?
Wizyta u doradcy emerytalnego 

jest prosta. Wystarczy udać się do 
wybranego oddziału Zakładów Ubez
pieczeń Społecznych i na biletomacie 
wybrać kategorię „Emerytury/Renty” , 
a następnie „Doradca emerytalny” . 
I  czekać na wywołanie. Jeżeli po
siadasz profil na Platformie Usług 
Elektronicznych PU E ZUS możesz 
przez internet umówić się z doradcą 
na konkretny dzień i godzinę - dzięki 
czemu unikniesz czekania w kolejce.

M A R TA  P O P ŁA W S K A

Oferty pracy z Powiatowego Urzędu 
Pracy w Jarocinie zgłoszone w okresie 

od 22 do 28 sierpnia

•  Zastępca kierownika marketu
Domex Kuśnierek Sp. J. Rydzyna 
(miejsce wykonywania pracy Żerków)

•  Kucharz
Lodziarnie Polskie Sp. z o.o. Bydgoszcz 
(miejsce wykonywania pracy Jarocin)

•  Szwaczka lub osoba do przyuczenia 
Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe 
Monika Szóstek Żemiki

•  Pozostali kucharze 
Centrum Zaopatrzenia Lodziarni 
Tomasz Gotszlik Jarocin

•  Dziewiarz
Jamiks Kids Fashion Sp. z o.o., Sp. K. 
Jarocin

•  Lektor języka angielskiego
Anglista Szkoła Języków Obcych 
Niepubliczne Centrum Edukacyjne 
Jarocin

•  Kierowca kat. B
Przedsiębiorstwo Usługowo-Handlowe 
Jakub Miara Jarocin

•  Fryzjer męski
Zakład Fryzjerski Beata Grenda Jarocin 
Opiekun dziecięcy -  położna 
Jarocińska Spółdzielnia Socjalna 
Jarocin

•  Murarz - tynkarz, dociepleniowiec
Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe 
Mariola Matuszak Raszewy

•  Pracownik biurowy 
Bau-Technik Sp. z o. o., Sp. K. Poznań 
(miejsce wykonywania pracy Jarocin) 
Malarz -  szpachlarz
(do przyuczenia)
PHU Zbigniew Florkowski Żerków

•  Fakturzystka
P W. Shine Jarocin 
Specjalista ds. HACCR konserwator 
Rybhand Sp. z o. o., Sp. K. Jarocin

STAN BEZROBOCtA W POWIECIE JAR0CW5KM 
0 0 1 8 0 0 2 4  SIERPNIA f  00  25 00  31 SIERPNIA

1 .2 6 6 /1 .2 5 8
liczba bezrobotnych
6 3 / 4 3
zarejestrowani w ostatnich 
dwóch tygodniach
1 9 / 1 7
wyrejestrowani w ostatnich 
dwóch tygodniach
5 / 7
w tym podjęli pracę

cu

--------- O G Ł O S Z E N I A

%  PR A C A
Firma P R Y Z M A T  z Kotlina
Poszukuje kandydata na stanowisko:

LAKIERNIK 
KONSTRUKCJI- 
STALOWYCH I  KONSTRUKTOR

O P IS  S T A N O W IS K A :
• projektowanie urządzeń technologicznych
• opracowywanie i realizowanie wszystkich 

etapów prac konstruktorskich
• analiza problemów konstrukcyjnych 

i wskazanie rozwiązań
• wdrażanie ulepszeń i modyfikacji 

w istniejących projektach

W Y M A G A N IA :
• znajomość rysunku technicznego 

i dokumentacji technicznej
• znajomość oprogramowania - Solid Edge, 

Auto Cad
• kreatywność
• dyspozycyjność
• prawo jazdy kat. B

M A R K O
Hydro-Marko to firma z ponad 25-letnim doświadczeniem zajmująca się kompleksową 
realizacją inwestycji w zakresie budownictwa obiektów gospodarki wodno-ściekowej (oczysz
czalnie ścieków, stacje uzdatniania wody, przepompownie ścieków, obiekty melioracyjne). 
W związku z dynamicznym rozwojem poszukujemy osób zainteresowanych pracą na 
stanowiskach:

' Doświadczenie w malowaniu 
konstrukcji stalowych i/lub 

' Doświadczenie jako lakiernik 
samochodowy/lakiernik felg
Zakres prac:
‘ Przygotowanie elementów  

do wykonania m alowania  
(odpylanie, odtłuszczanie, 
Maskowanie, wyprawka malarska) 

' M alow anie detali zgodnie 
z wytycznymi - instrukcja 
stanowiskowa

' istnieje możliwość przyuczenia 
na oferowane stanowisko

Osoby zainteresowane 
p ró s im y  o nadsyłaniu O l 

na  adres e m a il: >
Pcpryzmat.pl,

PRACOW NIK  
DS. LOGISTYKI

O PIS  S TA N O W IS K A :
•  m o n ito ro w a n ie  s ta n ó w  m ag azyn o w y ch
•  o p ra c o w y w a n ie  p la n ó w  za k u p o w y c h  

zg o d n ie  z  p rz e w id y w a n y m  
za p o trze b o w a n ie m

•  kon tro la  za m ó w ie ń , a takZ e d b a n ie
o  te rm in o w ą  re a lizac ję  p rzez  d o s taw c ó w

•  d b a n ie  o  o p ty m a liz a c ję  kosztów
•  p o zysk iw an ie  n o w ych  d o s taw c ó w
•  w sp ó łp raca  z  k ie ro w n ik a m i bud ó w

W Y M A G A N IA :
•  sa m o d zie ln o ść w  d z ia ła n iu
•  u m ie ję tn o ś ć  pracy  w  zespo le
•  sk ru p u la tn o ść  i do b ra  o rg an izac ja  pracy
•  odpo rność na stres  i u m ie ję tn o ś ć  pracy  

pod p res ją  czasu

OFERUJEMY: zatrudnienie w firmie o uregulowanej pozycji na rynku, umowę o pracę, atrakcyjne 
wynagrodzenie

Uprzejmie informujemy. Ze skontaktujemy się tylko z wybranymi kandydatami. 
Aplikacje (CV i podanie ze wskazaniem stanowiska) proszę przesyłać na adres: 

H y d ro -M a rk o , u l.  W o jska  P o lsk iego  1 3 9 , 6 3 -2 0 0  Ja ro c in  
lub e mail: b iu ro @ h y d ro -m a rk o .p l

Hydro-Marko to firma z ponad 25-letnim doświadcze
niem zajmująca się kompleksową realizacją inwestycji 
w zakresie budownictwa obiektów gospodarki wodno- 
ściekowej (oczyszczalnie ścieków, stacje uzdatniania 
wody, przepompownie ścieków, obiekty melioracyjne).

W  związku z dynamicznym 
rozwojem poszukujemy 

kandydata do naszego biura 
do Działu Produkcji.

O P IS  S T A N O W IS K A
• a n a liza  d o k u m e n ta c ji p ro jekto w e j
• s p o rzą d zan ie  ka lk u la c ji kosztów  na p o d s taw ie  

rysu n kó w  te ch n iczn ych
• p rzyg o to w yw a n ie  o fe rt h an d lo w y ch
• a n a liz a  d o k u m e n ta c ji p ro je k to w e j
•  sp o rzą d za n ie  w n io s k ó w  m a te ria ło w y c h

W Y M A G A N IA
•  zn a jo m o ś ć  rysunku  te ch n iczn eg o
• do b ra  zn a jo m o ś ć  p ro g ram u  M S  O ffice
• sa m o d zie ln o ść w  d z ia ła n iu , za a n g a ż o w a n ie
• dyspozycyjność
• p ra w o  ja zd y  k a t B

O FER U JEM Y:
•  z a tru d n ie n ie  w  firm ie  o u reg u lo w an e j pozycji 

n a  rynku
• u m o w ę  o  p racę
• a tra k c y jn e  w y n a g ro d z en ie

Uprzejmie informujemy, ze skontaktujemy się tylko z wybranymi kandydatami. 
Aplikacje (CV I podanie ze wskazaniem stanowiska) proszę przesyłać na adres: 

b iu ro @ h y d ro -m a rk o .p l

http://www.opracy24.pl
mailto:biuro@hydro-marko.pl
mailto:biuro@hydro-marko.pl
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Przedsiębiorstwo 
Budowlano-Handlowe 
Stanistaw Hadrzyński

zatrudni
P R A C O W N IK Ó W  B U D O W L A N Y C H

(praca catoroczna):

MURARZ
POMOCNIKÓW

CIEŚLI
DEKARZY
MALARZY

o ra z  f ir m y  p o d w y k o n a w c z e  d la  
ro b ó t  w y k o ń c z e n io w y c h ,  d e k a rs k ic h ,  

b ru k a rs k ic h  (p ra c e  w  o k re s ie  
w rz e s ie ń  2 0 1 7  * m a j 2 0 1 8 ) .  
M o ż liw o ś ć  s ta łe j w s p ó łp ra c y

D o k u m e n ty  p ro s im y  s k ła d a ć  
na adres.-

ul. Rym arkiewicza 4 4  
6 3 -2 2 0  Kotlin 

biuro@ hadrzynski.pl 
tel. 6 0 2  7 1 2  7 6 5 ,

6 0 6  7 6 5  6 8 2

D y n a m ic z n ie  ro zw ija ją c a  się s z w a ln ia  ta p ic e rk i m e b lo w e j 
o tw ie ra ją c a  n o w y o d d z ia ł w  Ja ro c in ie  za tru d n i:

SZWACZKI 
BRYGADZISTĄ 

SZWACZKĘ NA OYERLOCK
PRZYUCZYMY RÓWNIEŻ SZWACZKI Z SZYCIA LEKKIEGO

P rac ę  je d n o z m ia n o w ą
OFERUJEMY:

A tra k c y jn e  w y n a g ro d ze n ie U m o w ę  o  p rac ę

Z g ło szen ia  proszę k ie ro w a ć  d ro g ą  m a ilo w ą  n a  ad re s  
smj.szwalnia<8>gmail.com lu b  te le fo n ic zn ie  669-368-300

Firma MAKROM 
poszukuje pracowników  

na stanowisko

OPERATOR M ASZYN
Um owa o pracę 

Miejsce pracy: Boguszyn
Tel. kontaktowy 531 275 136 
e-m ail: m akrom@ m akrom.eu

Firm a „M AT-TAR” w  Koźm ińcu
poszukuje

pracow ników  
na stanow isko  s to la rz  
oraz pom ocnik s to la rza

Oferta skierow ana jest zarów no  
dla m ężczyzn jak  i kobiet.

Telefon kontaktowy
539/909-992

oraz stacjonarny
62/741-45-12

W związku z dynamicznym rozwojem firmy poszukujemy do naszych 
Aptek w Jarodnie i Krotoszynie osób na stanowisko

TECHN IK oraz M AGISTER FARMACJI
Oferty pracy proszę przesyłać na adres: js@aptekistylowe.pl

Firma MART-KAC
z a t r u d n i

OPERATORÓW 
TOKAREK 

I FREZAREK CNC
M ie js c e  pracy: Jarocin

Kontakt 607 566 144  
lub CV na mart-kac@wp.pl

th e  n a tu rę  n e tw o r k *

E u ro p la n t G ro u p

Phytopharm Klęka S.A.
jest jedną z najszybciej rozwijających sią firm  farmaceutycznych segmentu OTC w Polsce 
Specjalizuje sią w lekach naturalnych W portfelu firmy znajduje sią wiele znanych i cenionych 
leków o wiodącej pozycji w swoich kategoriach terapeutycznych, min. Bioaron C, Bronchosol, Dentosept 
Firma Phytopharm wchodzi w skład miądzynarodowego koncernu the Naturę Network, jednego z liderów 
w przemyśle surowców zielarskich na świacie, a jej filozofią działania jest tworzenie preparatów, które 
łączą w sobie tradycją fitoterapii i najnowsze badania naukowe

Zapraszamy do udziału w procesie rekrutacji kandydatów w celu zatrudnienia na stanowisku:

A s y s te n t Z a rz ą d u  /  A s y s te n tk a  Z a rz ą d u
Miejsce pracy Klęka (koto Jarocina)

Nr ref: AZ/1X/2017

Osoba zatrudniona na tym stanowisku bądzie odpowiedzialna m in. za:
• Współpracą z Zarządem w zakresie terminowej realizacji codziennych obowiązków, monitorowanie 

dokumentów Zarządu z uwzględnieniem priorytetów
• Prowadzenie sekretariatu - zapewnienie sprawnego przepływu informacji, efektywna obstuga 

korespondencji, obstuga poczty elektronicznej, sporządzanie pism
•  Tłumaczenie korespondencji i dokumentów
•  Koordynacją spotkań zarządu, prowadzenie terminarza, organizacją wyjazdów służbowych, 

przyjmowanie gości, organizacją spotkań, przygotowanie planów, materiałów, danych
• Wsparcie Kierownictwa firmy w obszarze zarządzania projektami oraz monitorowania realizacji 

zadań związanych z działalnością firmy
• Dbanie o wizerunek firmy 
Oczekiwania wobec kandydatów:
•  Wykształcenie wyższe
• Biegła znajomość języka niemieckiego - warunek konieczny
• Bardzo dobra znajomość języka angielskiego
• Dobra znajomość MS Office
• Roczne doświadczenie na podobnym stanowisku
• Znajomość Savoir-vivre, wysoka kultura osobista
• Systematyczność, dokładność i punktualność
• Prawo jazdy kat. B
Dlaczego warto z nami współpracować?
• Zapewniamy pracą w rodzinnej firmie, w której ważne są wzajemne relacje, szacunek i zaufanie
•  Współpracujemy w zespole w przyjaznej atmosferze i w oparciu o najwyższe standardy praktyki biznesowej
• Proponujemy atrakcyjne wynagrodzenie i stabilne warunki zatrudnienia w organizacji znajdującej 

sią w etapie dużego wzrostu
• Oferujemy system szkoleń i możliwość rozwoju umiejętności zawodowych 
Zainteresowanych prosimy o:
Przestanie aktualnej aplikacji CV (mile widziane zdjęcie) w terminie 2 tygodni od daty ogłoszenia na 
poniższy adres mailowy Aleksandra.Grobeina@ the-nature-network.pl w temacie wpisując nazwą 
stanowiska i Nr ref: AZ/IX/2017 
O nas: ZAPRASZAMY NA STRONĘ www.phytopharm.pl
Prosimy o (Jodanie następującej klauzuli „Wyrażam zjjodą na pizetwarzame moich danych osobowych zawartych w olarcie pracy dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu lokrutacp, zgodnie z ustawą z dn. 29 08.1997 roku o Ochronie Danych Osobowych (Dz U Nr 133 poz 883)Informujemy, ze skontaktujemy się tylko z wybranymi osobami Nadesłanych dokumentów nie zwracamy

© T a r k e t t THEULTIMATE  
FLOORING EXPERIENCE

Firma T arke tt, za łożona w  1886 r.( to  św ia to w y lid e r 
w  przem yśle  po d ło gow ym . Dostarcza rozw iązan ia sys tem ów  
pod łogow ych  i naw ie rzchn i sp o rtow ych  na ca łym  świecie.

TARKETT POLSKA SP. Z 0 . 0 .  W  O R Z E C H O W IE  - P R O D U C E N T  D R E W N IA N Y C H  PANELI P O D Ł O G O W Y C H  
Z A T R U D N I P R A C O W N IK Ó W  PR O D U K C YJN Y C H  N A  S TA N O W IS K A C H :

OPERATOR LINII PRODUKCYJNEJ 
BRAKARZ MATERIAŁÓW 

POMOC NA LINII PRODUKCYJNEJ 
MECHANIK ZMIANOWY 
ELEKTRYK ZMIANOWY

OPERATOR WÓZKA 
KONTROLER JAKOŚCI

Kandydatom oferujemy:
Pracę w  m ięd zyn a rod ow e j f irm ie  o u g ru n to w a n e j pozycji na rynku, zapew nia jące j w ysokie  s ta n d a rd y  pracy i BHP 
M ożliw ość doskona len ia  i poznaw ania  now ych techn o log ii 
S tawki go dz inow e w  zależności od um ie ję tn ośc i i dośw iadczen ia  
Pakiet specja lnych d o d a tkó w  do w ynagrodzen ia  
M oż liw ość dow ozu  do  O rzechow a 
Pryw atną op iekę m edyczną
Świadczenia z Zakładow ego Funduszu Świadczeń Socjalnych, w  tym : 
bo ny  i paczki na Święta, d o p ła ta  do  w ypoczynku, im prezy  in teg racy jne  itd.

Z a in te resow ane  osoby p ro s im y  o przes łan ie  CV i lis tu  mot; 
praca.orzechowo@tarkett.com, lub  pocztą: Tarkett Polska

ko n ta k t

http://www.opracy24.pl
mailto:biuro@hadrzynski.pl
mailto:makrom@makrom.eu
mailto:js@aptekistylowe.pl
mailto:mart-kac@wp.pl
mailto:Aleksandra.Grobeina@the-nature-network.pl
http://www.phytopharm.pl
mailto:praca.orzechowo@tarkett.com
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Takiej biblioteki jeszcze nie było
Półtora miliona złotych - takiego 

rzędu pieniądze zostaną zainwesto
wane w stworzenie nowej biblioteki 
w jednej z kamienic na jarocińskim  
rynku. Zostanie tam przeniesiona z ra
tusza filia Biblioteki Publicznej Miasta 
1 Gminy Jarocin. Dzięki temu powstanie 
nowoczesna multimedialna wypoży
czalnia książek dla osób w różnym 
wieku.

W maju burmistrz Jarocina Adam 
Pawlicki do współpracy w zaprojekto
waniu nowej biblioteki zaprosił miesz
kańców, a szczególnie młodych archi
tektów. - Konsultacje pokazały, że m łodzi 
ludzie oczekują m iejsca dedykowanego 
tylko im , gdzie będą m ogli ko rzysta ć  
Z nowych technologii, realizow ać swoje 
Projekty artystyczne z w ykorzystaniem  
sP ecjalistycznego oprogram ow ania  - 
informuje Agnieszka Borkiewicz, dy
rektorka Biblioteki Publicznej Miasta 
' Gminy Jarocin. - Seniorzy chcą z kolei 
Miejsca, gdzie będą m ogli w ciszy p rzej
rzeć książki lub prasę, ale także wsparcia 
w poznaw aniu  In ternetu , w ypełnienia  
PlT-u. N atom iast m am y z m ałym i dzieć- 
Mi szukają m iejsca zabaw dla najm łod-

(  >
Kamienica nr 17 na jarocińskim rynku

została w marcu zakupiona za

5 0 0  ty s .  z ł
przez gminę Jarocin od spółdzielni 

„Zgoda" i przekazana na rzecz Bibliote
ki Publicznej Miasta i Gminy Jarocin.

1,5 min zł
dofinansowania jarocińska biblioteka 
pozyskała z Narodowego Programu 

Rozwoju Czytelnictwa.

Po oddaniu do użytku biblioteki 
w kamienicy na rynku powierzchnia 
filii nr 1 Biblioteki Publicznej Miasta 

i Gminy Jarocin (do tej pory w ratuszu) 
powiększy się z obecnych 

1 . , do 2.000 m2

szych i z najm łodszym i - dodaje.
Ponieważ główna siedziba biblio

teki. która mieści się w parku, znajduje 
się w niewielkiej odległości od kamieni
cy, bibliotekarki postanowiły podzielić 
te różnorodne potrzeby użytkowników 
na oba miejsca. W bibliotece głównej 
w parku, gdzie mieści się oddział dla 
dzieci, ma powstać potrzebna na dzia
łania międzypokoleniowe sala spotkań. 
Dodatkowo, na tarasie z tylu budynku 
planowana jest letnia czytelnia. - Oba 
m iejsca będą się uzupełniały - stwierdza 
Agnieszka Borkiewicz.

Część pozyskanych środków po
zwoli także wesprzeć filie  biblioteki- 
w Golinie i Mieszkowie. - W G olinie 
p o trzeb n y je s t rem ont, p o n iew a ż na  
ścianach pojaw ił się grzyb. Z  kolei filia  
w M ieszkow ie za jm uje dwa p o m iesz
czenia w szkole, z czego jed n o  zostało  
przeznaczone na Izbę Pamięci Powstania 
W ielkopolskiego. Pełni ona jednocześnie 
rolę czytelni, gdzie rokrocznie przybywa 
zbiorów, stą d  po trzeba  dostosow ania  
wyposażenia do nowej funkcji - wyjaśnia 
dyrektorka.

A N N A  K O N IE C Z N A
Fot. Kara - Fotolia.com

Temat dotyczący zbrodni na dwóch 
młodych żołnierzach, dokonanej rok po 
wojnie przez funkcjonariuszy Urzędu 
Bezpieczeństwa (U B) w Jarocinie, po
jawia się w lokalnych mediach od kilku 
lat dość często. Dla wielu jarociniaków 
ta historia jest jednak wciąż nieznana. 
Niewielu ludzi interesują kapliczki na 
drzewie w pobliżu cmentarza i tajem
nicza, do niedawna niewiele „mówią
ca” mogiła na cmentarzu parafialnym, 
w której 24 maja 1946 r. spoczęli za
mordowani podporucznik Józef Rosada 
i kapral Stanisław Pawlak.

W ostatnią sobotę lipca na miej
scu ich spoczynku postawiony został 
pomnik z okazałą tablicą informującą 
o tamtych tragicznych wydarzeniach 
sprzed 70-ciu laty. Pomnik został ufun
dowany z inicjatywy ludzi dobrej woli 
Komitetu Społeczno-Obywatelskiego, 
przekształconego później w Stowarzy
szenie „Pamięć” z Jarocina i z fundu
szy prywatnych tych osób. Wszystkie 
czynności przeprowadzone zostały za 
zgodą rodzin zamordowanych. (g)

Ludzie dobrej woli 
Żołnierzom Wyklętym

r; j  j  ti spoczyw ają
'  „ / .o lm cr / A  "b il p . p o r .  J ó z e f  R o s a d a
Me ps. ..Sakot”  nr. ] 4 ,U 2 .i924r.

k p r .  S t a n i U a w  P a w l a k
p s .,A n k a r  ur.

Zam tirdiiwafli p r/c r  t u  a k t  Jon nr tuszy
JażdeUiłtijeEB l ir / y d u  Bczpiecucttutw#

• dnia 24.05.1 Sł46r. o i>od/. 12,15
Cześć Jeb Plunięci

Pan Malm św iatłem  i Zbawieniem Moim Przedstawiciele Stowarzyszenia Pamięć - od lewej Jan Leonhard, 
Małgorzata Matuszewska i Andrzej Gogulski

ąNNA MALINOWSKI

Szczęśliwej drogi 
już czas, czyli 
° pożegnaniu 
* Dobieszczyznę

Miałam przyjaciół w Dobieszczyź- 
nie. W kalendarzach z ostatnich 
pięciu lat regularnie powtarza się 
wpis „D D D ”, oznaczający w moim 
skrócie Dom Dziecka w Dobiesz- 
czyżnie. Droga do tego miejsca 
wiedzie najpierw przez lasy, potem 
zakrętami pomiędzy polami, aby na 
końcu przejść w równinę z majaczą
cą sylwetką wioski, a w niej skupi
skiem starych drzew parkowych, 
otaczających budynek dawnego 
dworu. To właśnie to miejsce było 
przez ostatnie 10 lat ogniskiem do
mowym dla kilkunastu dzieci oraz 
sióstr salezjanek.
Było to również miejsce moich po
wrotów do grupy ludzi, którzy stali 
się m ili memu sercu: sióstr, wycho
wawców i tych najmłodszych miesz
kańców. Spotykaliśmy się z okazji, 
przy okazji i bez nich. W grudniach, 
czerwcach, wtorkach i niedzielach. 
Wraz z datami zmieniał się koloryt 
parku, najmłodsi podrastali. nasto

latki wyrastały, tylko siostry wy
dawały się być ciągle takie same... 
Może to przez ich szare, skromne, 
niczym nie wpadające w oko stroje? 
Niekiedy zastanawiałam się, czy 
nie jest im nudno, czy nie miałyby 
ochoty założyć coś zielonego, bądź 
czerwonego, coś modnego, tak jak 
ich podopieczni? Spytać jednak 
nigdy nie miałam odwagi.
D zisiaj, kiedy wiem, że skończyło 
się nasze wspólne pięć lat, nie mam 
już pytań lecz słowa wdzięczności. 
W dzięczności za to, co wspólne, 
a czego nie sposób zebrać w całość, 
czy nazwać po im ieniu, gdyż... 
...za  nami wspólne festyny z oko
licznymi gośćmi, z zabawami, pie
czonym i kiełbaskam i i tańcam i. 
Dziękuję za zaproszenie na nie! 
Za nami wspólne kopanie w piłkę. 
Ile Wy mi daliście szczęścia po
czuciem, że jeszcze stać mnie na 
taką głupotę. Dziękuję za te chwile 
oddechu!

Za nami wspólne zabawy na ze
wnątrz i to koniecznie z Fidy - la- 
bradorką ze zdjęcia obok, która 
potrafiła „przeczolgać” każdego, 
komu wydawało się, że przespace
ruje się z nią grzecznie. Dziękuję za 
świeży powiew powietrza, również 
w imieniu Fidy!
Za nami wspólne śpiewanie ko
lęd i dzielenie się opłatkiem. Pa
miętacie, jak fałszowaliśm y przy 
akompaniamencie gitary i fletu? 
Dziękuję za sens darowania i bycia 
obdarowywanym!
Za nam i wspólne przeżywanie 
nabożeństw i mszy św. Nigdy nie 
zapomnę poważnej miny naszego 
ministranta, którego w końcu udało 
mi się rozśmieszyć przy ołtarzu. 
Dziękuję za momenty skupienia! 
Za nami wspólne akcje, jak cho
ciażby ta z kartkami świątecznymi. 
Myślę, że z Waszym talentem pla
stycznym uzbieralibyśmy na nie
jeden chleb dla potrzebujących.

Dziękuję za wiarę w siebie!
Za nami rozmowy o Bogu i świę
cie z moją im ienniczką. Czegóż 
w nich nie było: troska o dzień dzi
siejszy i wizje przyszłości, chwile 
zwątpienia i przeboju, wahania się 
i olśnienia. Na końcu jednak zawsze 
była nadzieja. Dziękuję za wspólne 
szukanie nieba!
M yślałam , że zawsze tak będzie. 
Jednak nie. Nagle nadszedł czas 
pożegnania. Czas zastanowienia 
się nie nad tym, dlaczego musia
ło dojść do rozstania lecz po co 
jest nam ono dane? Niech próbą 
odpowiedzi będą wybrane słowa 
piosenki Ryszarda Rynkowskiego: 
„Szczęśliwej drogi już czas, mapę 
życia w sercu masz, jesteś jak młody 
ptak ( ...) ”

Dziękuję Wam za wspólną dro
gę pięciu lat i życzę odważnego, 
a jednocześnie bezpiecznego szy
bowania z rozpiętymi skrzydłami 
po przestworzach zwanych życiem.

http://www.jarocinska.pl


Do i po Poznania 
no jednym bilecie

Od 1 września jarociniacy 
mogą dojechać do Poznania, 
a później poruszać się po tym mie
ście na podstawie jednego biletu.

Rozpoczęta się sprzedaż 
biletów Bus-Tram waj-Koiej 
(BTK ) w nowej, bardziej atrak
cyjnej dla pasażerów formule. 
Oferta została rozszerzona na 
obszar ponad 50 kilometrów 
od Poznania i umożliwi po
dróżowanie po tym mieście 
pojazdami Polregio oraz Kolei 
Wielkopolskich na podstawie 
biletu okresowego Zakładu 
Transportu M iejskiego ze 
strefą A.

- Zw iększenie zasięgu bi
letów  B TK  nastąpiło poprzez 
rozszerzenie obszaru stre f ko
lejowych, dzięki czem u z oferty 
skorzystają również m ieszkańcy 
takich m iast jak: Gniezno, Wą
growiec, Kościan czy Jarocin  
- podkreśla Wojciech Janko- 
w iak, wicem arszałek woje
wództwa wielkopolskiego. 
A  zastępca prezydenta Pozna
nia Maciej Wudarski dodaje: 
-Jednocześnie posiadacze ważne
go biletu okresowego, sieciowego 
Z T M  ze strefą A uzyskają kolejny 
środek transportu - będą mogli 
podróżować po Poznaniu nie tylko 
autobusami i tramwajami na li
niach organizowanych przez ZTM, 
ale również pojazdam i Polregio 
i Kolei Wielkopolskich pomiędzy 
stacjami posiadającymi w nazwie 
Poznań oraz Kiekrz, (a nn )

Bus-Tramwaj-Kolej (BTK) to 
kolejowy, imienny bilet m ie
sięczny, który do tej pory obo
w iązyw ał na obszarze około 
3 0  kilometrów od Poznania. 
W  2 0 1 2  r. w prow adziły  go 
Przewozy Regionalne wspólnie 
z Kolejami Wielkopolskimi oraz 
Zarządem Transportu Miejskie
go w Poznaniu. Funkcjonuje 
w  postaci papierowej, z nadru
kowaną dodatkową informa
cją o ważności w  komunikacji 
m iejskiej Z TM  w Poznaniu. 
W  grudniu ubiegłego roku wi
ceprezydent Poznania Maciej 
W udarsk i i w ic em a rs za łek  
W ojciech Jankowiak podpi
sali list intencyjny dotyczą
cy planowanego zwiększenia 
zasięgu biletu zintegrowane
go do ponad 5 0  kilometrów. 
Nowy zasięg obowiązuje od 
1 września.
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► ŻERKÓW

Nie mogił grać 
w nocy

Mieszkańcy osiedla sąsia
dującego z boiskiem w Parku 
Niezwykłym uskarżają się na 
dobiegający z obiektu hałas.

- M usimy uszanować wszyst
kich mieszkańców, nie tylko tych 
grających. Boisko nie jest do tego, 
żeby w nocy grać. Ci, którzy tam  
m ieszkają, chcą spać - mówi 
burmistrz Żerkowa, Jacek Ję- 
draszczyk. - Cisza nocna obo
wiązuje tak, ja k  na całym świecie, 
o d 22.00. Wcześniej trzeba jeszcze 
zdążyć posprzątać, więc boisko 
je st otwarte do 21.00. (akf)
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Zostało pięć dróg do utwardzenia
Jedną z utwardzonych dróg jest 
ulica Wiśniowa w Jarocinie

Sześć odcinków dróg na terenie 
gminy Jarocin o łącznej długości po
nad dwóch kilometrów zostało do tej 
pory utwardzonych za pomocą masy 
mineralno-asfaltowej. Do wykonania 
pozostało jeszcze pięć.

Pod koniec lipca przekazane 
zostały place budowy pod kolejne 
inwestycje drogowe zaplanowa
ne na ten rok - na ulicach Zielonej 
i Zaplocie w Witaszycach. W pierw
szym przypadku położona zostanie

nawierzchnia asfaltowa o długości 
około 135 metrów. Pobudowana zo- ; 
stanie także kanalizacja deszczowa. 
Druga - u l. Zaptocie utwardzona 
zostanie na odcinku od ul. Zielonej 
do ul. Słupskiej. Powstanie tam 100 
metrów nawierzchni asfaltowej i ka
nalizacja deszczowa. Obie drogi, któ
rych przebudowa będzie kosztowała 
420 tys. zł, mają być gotowe w połowie \
października. ti

(ann) \»

k

► W  ubiegłym roku na terenie gminy Jarocin 
utwardzonych zostało blisko 9 k ilo m e tró w  dróg.

► 2,38 km  dróg zostało utwardzonych w  tym roku 
na terenie gminy Jarocin

Ulice pozostałe do utw ardzenia w  tym  roku
Notecka w  Jarocinie, Stawna i Mostowa  
w  Łuszczanowie, Osiecka w  Mieszkowie oraz 
Asfaltowa w  Golinie

ULICE, KTÓRE ZOSTAŁY JUŻ UTWARDZONE

• Wiejska w Jarocinie
• Wiśniowa w Jarocinie
• Stramnicka w Mieszkowie
• Odrzańska w Jarocinie
• łącznik ulic Kolejowej i Wiatracznej w Witaszycach
• łącznik ulic Roszarniczej i Ceglanej w Witaszycach

- długość ok. 847 m
- długość ok. 390 m
- długość ok. 340 m
- długość ok. 230 m
- długość ok. 200 m
- długość ok. 350 m

u
P
ji

koszt ok. 280 tys. zł k 
koszt ok. 340 tys. zł °« 
koszt ok. 300 tys. zł sj 

koszt ok. 90 tys.zł j,
koszt ok. 90 tys. zł »

koszt ok. 230 tys. zł

P JAROCIN

Malują drzewa na pomarańczowo i zielono
Pomarańczowymi numera

mi oznaczają drzewa do usunię
cia, zielonymi do pielęgnacji. 
W jarocińskim  parku trwają 
prace związane z jego porząd
kowaniem i rewaloryzacją.

Gmina pozyskała na ten cel 
kolejne 60 tys. zł dotacji z Woje
wódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wod
nej w Poznaniu.

W związku z tym trwa 
znaczenie drzew, które zosta
ną jeszcze w tym roku usunięte 
lub poddane pielęgnacji. - Dwa 
lata tem u gm ina Jarocin zleci
ła inwentaryzację drzewostanu 
dla południow ej części parku. 
Zm ierzono drzewa o obwodzie 
powyżej 15 centymetrów. Następ
nie naniesiono ich lokalizację

na podkład geodezyjny, opisa
no stan zdrowotny oraz zalece
nia do pielęgnacji lub usunięcia
- w yjaśnia M arzena Jele- 
niewska-Jankowska, inspek
tor Nadzoru Terenów Zieleni 
oraz Prac w Drzewostanie.
- Prace prowadzili dendrolodzy, 
czyli specjaliści od drzew. W  ubie
głym noku podczas wycinki usunię
to 235 suchych, niebezpiecznych 
i zagrażających bezpieczeństwu 
drzew. Natomiast ponad300pod
danych zostało pielęgnacji. Usu
nięte zostały również samosiewy 
z całego parku - dodaje.

Drzewa planowane do usu
nięcia w tym roku są oznaczane 
pomarańczowymi numerami. 
Zielonymi z kolei oznacza się 
drzewa do pielęgnacji - przy

cięcia i uformowania koron. 
- W  połowie września podczas 
lustracji w terenie zakres prac 
uzgodniony zostanie z wojewódz
kim  konserwatorem  zabytków, 
który wyda pozwolenie na usunię
cie i pielęgnację drzew - tłumaczy 
Marzena Jeleniewska-Jankow- 
ska. Usunięte zostaną drzewa 
obumarłe, niebezpieczne i chore 
oraz te, które rosną niezgodnie 
z odtwarzaną koncepcją parku 
lub zasłaniają widoki na pewne 
jego fragmenty. Z kolei cięcia 
pielęgnacyjne będą polegały na 
usunięciu obumarłych fragmen
tów koron oraz eliminacji wad 
budowy koron z jednoczesnym 
usunięciem odrostów z pni z na
daniem właściwego kształtu 
i statyki koronie. (ann)

Prace w parku przebiegają według szczegółowo 
opracowanego planu

INTERWENCJA
Masz problem, pytanie? 
Potrzebujesz pomocy dziennikarza? 
Dzwoń... (62) 749 86 49

Gmina naprawi pobocza. PKP nie widzi zarośniętej skarpy
W redakcji „Gazety” interwenio

wał mieszkaniec Jarocina. Sygna
lizował dwie sprawy dotyczące ul. 
Folwarcznej. - Jadąc ul. Folwarczną 
od  kościoła  w kierunku Szkoły Pod
stawowej nr 3 po prawej stronie je st 
takie m ocno uszkodzone - oberwane 
pobocze. Najgorzej je s t przy wym ija
niu się pojazdów, bo droga je s t wąska

i nie sposób nie wpaść w tę ogromną 
dziurę, a wtedy m ożna uszkodzić sobie 
sam ochód - informuje nasz Czytelnik. 
Wskazuje, że wyrwy zupełnie nie wi
dać w czasie opadów deszczu.

Kolejnym problemem jest słaba 
widoczność przy przejeździe kole
jowym. - Po praw ej stronie je s t znak  
STOP, ale niestety nie widać nadjeżdża

jącego pociągu, ponieważ je st wszystko 
zarośnięte - dodaje.

Urzędnicy nie mają zgłoszenia 
o oberwanej jezdni, ale obiecują szyb
ką reakcję. - Zaraz zlecim y firm ie na
praw ę tego pobocza. U zupełnim y te 
połam ane krawędzie jezdni - zapewnia 
Fłubert Kujawa, szef drogownictwa 
w Urzędzie Miejskim w Jarocinie.

Zna za to problem z ograniczona / 
widocznością przez zarośniętą skarpa 
przy przejeaździe kolejowym. - W*" 
liśrny ju ż  kilka  sygnałów w tej spra' 1 
wie. Z głaszaliśm y kilka  razy ju t  tef  t>l 
problem  PKP, ale zostało to bez o&' pi 
zewu z ich strony - ubolewa Hubę11 ej
Kujawa. (efł, *

cl

http://www.jarocinska.pl
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CECYLIA BORUTA
'■ 79 (Cerekwica Nowa) 
TEKLA DEGÓRSKA
T 89 (Jarocin)

STANISŁAW  KOŹLIK
I. 7 6  (Łobez)
LEO KADIA BARTKO W IAK
I. 8 9  (Chrzan)

ANETA JANOW SKA
I. 3 8  (Magnuszewice) 
JOANNA POLOW CZYK
I. 8 0  (Jarocin)

Proboszcz ma zamiar witać
Pielgrzymów do 2020 roku

, Już po raz dwudziesty drugi 
' *%lz Janusz Pytlik, kustosz sank-
( tuarium M atki Bożej Pocieszenia

cztery grupy pielgrzymów, 
które przybyły pieszo na niedzielne 
Uroczystości odpustowe do Goliny. 
Przy okazji zaprosił wszystkich na 
Jubileusz 50-lecia koronacji obrazu, 
®biy odbędzie się za trzy lata. - Więcej 
'̂ tymizmu i wiary - stwierdził kapłan 
"Momencie, gdy pielgrzymi zaczynali 
Zastanawiać nad tym, czy będzie 
11,1 dane doczekać tych rocznicowych
uroczystości.

Obchody odpustowe trwały trzy 
nu W piątek modlono się w intencji 

zmarłych na miejscowym cmentarzu 
Parafialnym. W  sobotę do Matki Bo- 
ZeJ Pielgrzymowali strażacy z powiatu 
f iń s k ie g o  i miejscowości ościen- 
Uych. W niedzielę odbyty się główne 
r°czystości, którym przewodniczył 

ujciec Lesław Szymborski, gwardian 
Jarocińskiego klasztoru franciszka- 

w Jarocinie. W kazaniu mówi!Uów
0dwóchmatkach - ziemskiej i niebie

skiej, którą dla każdego wierzącego 
jest Maryja.

Zwrócił również uwagę na wła
ściwą, Bożą perspektywę życia. Prze
strzegał przed pokusą wywyższania 
się, uważania się za lepszego od 
innych i zapominania o tym, że to 
Bóg daje i podtrzymuje ludzkie ży
cie. - Czym się chełpisz? Tym, ie  więcej 
osiągnąłeś? Nie m iałbyś niczego, gdyby 
ci z  góry tego nie dano. Bez Boga ani 
do proga... Naw et swoim  palcem  nie 
ruszysz, gdyby On, dobry Bóg nie pod
trzymywał cię w życiu i działaniu. Gdyby 
On na sekundę odwrócił się od świata, 
ten św iat zostałby unicestwiony. To Bóg 
daje i podtrzym uje nasze życie. Skoro 
twoje pole przyniosło plon, to dziękuj 
Bogu, a nie sobie czy technice - pod
kreślił ojciec Lesław Szymborski. - Ze 
swojej głowy zdejm ij koronę, bo je j nie 
m asz. O drzuć z serca i twarzy wszelkie 
m aski, pozory i sztuczne udawania. 
Bądź sobą, takim  ja k im  Bóg cię stwo
rzył. Zacznij żyć dla Boga, bo tylko dla 
Boga istniejesz. Przed krzyżem  Jezusa

p a d n ij na kolana, bo to  je s t jedyna  
godna postaw a wobec Boga i Stwórcy. 
W szystko to, co m asz i to, kim  jesteś, 
posiadasz właśnie od Boga.

Jak co roku oprawę muzyczną 
zapewniła orkiestra dęta Mickiewi
czowskiego Centrum Turystyczne
go w Żerkowie. Na uroczystości do 
Goliny z roku na rok przybywa coraz 
więcej kapłanów z dekanatu żerkow- 
skiego. z którego pochodzi proboszcz 
golińskiej parafii. W intencji pielgrzy
mów odprawione zostaną msze św.: 
11 września dla Jarocina, 12 września 
dla Witaszyc i 13 września dla Sie- 
dlemina (godz. 18.00).

(Is)

► W trakcie sumy odpustowej w Golinie od
mówiono akt poświęcenia Kościoła w Polsce 
Niepokalanemu Sercu Maryi, który zostanie 
ponowiony we wszystkich parafiach i kościołach 
w piątek 8 września, w święto Narodzenia 
NMR nazywane potocznie Matki Bożej Siewnej. 
Tegoroczne zawierzenie jest odnowieniem aktu 
z 8 września 1946 r. W tym roku okazją jest 
100. rocznica objawień fatimskich.

Mas zakończył walkę
Ja? ^ aiT|ie Dos Santos Guedes

blast°Clna ' Je8 ° wa'ce z Ncphro- 
PisaU^'  §uzcm złośliwym Wilmsa 

na lamach „Gazety Jaro- 
Wie|e eJ kilkakrotnie. Siedmiolatek 
' cjtyjZeszedł w swoim krótkim życiu 
chę e ̂ °Waznc operacje i kilka serii 
w C * ra p u . Choroba ujawniła się 

' a ponownie dala o sobie znać

pod koniec 2016 roku. Wiele osób śle
dziło zmagania z nowotworem nerek 
i wspierało chłopca za pośrednictwem 
profilu facebookowego „Adaś wielki 
wojownik” .

Rodzina i przyjaciele do samego 
końca nie tracili nadziei na cudowne 
ocalenie Adasia. Szukano pomocy za 
granicą, a gdy okazało się, że nic wię

cej nie można już zrobić, wiele osób 
starało się, aby choć na chwilę mógł 
zapomnieć o swojej chorobie. Adaś 
zmarł w miniony piątek. Uroczystości 
pogrzebowe odbędą się 5 września. 
Rozpoczną się o godz. 13.00 mszą św. 
w kościele św. Antoniego Padewskiego 
w Jarocinie.

(Is )

OFERTA CENY USEUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

§ Mm

R odzinom  zm arłych  
składam y w yrazy współczucia

ZATRZYMAJ SIĘ

J e s t  
kaptanem  
od 5 5  la t

i i
<

W najbliższą środę 6 września 
ojciec Sylwin Wojdanowicz świę
tować będzie 55. rocznicę święceń 
kapłańskich. Mszę św. w inten
cji jubilata zamówiła wspólnota 
Franciszkańskiego Zakonu Świec
kich.

Kapłan ma 81 lat. Pochodzi 
z Wielkopolski, z podpoznańskich 
Pobiedzisk. Święcenia przyjął 
w 1962 roku w Katowicach - Pa- 
newnikach. W 1974 roku został 
mianowany gwardianem w Jaro
cinie. Był nie tylko przełożonym 
wspólnoty zakonnej, ale osobą od
powiedzialną za budowę kościoła 
i klasztoru. Funkcję gwardiana 
przestał pełnić w 1980 roku. Został 
wtedy magistrem (wychowawcą) 
nowicjuszy. W Jarocinie pracował 
do 1983 roku. Później zajmował

się odbudową kościoła i klasztoru 
w Woźnikach k. Grodziska Wlkp., 
a od lipca 1995 do listopada 1996 
remontem w Olsztynie. Do Jaro
cina powrócił w maju 2002 roku 
i przez siedem kolejnych lat pełnił 
ponownie funkcję gwardiana. Wte
dy też został asystentem ducho
wym Franciszkańskiego Zakonu 
Świeckich. Za swoją działalność 
był wielokrotnie wyróżniany m.in. 
Nagrodą im. gen. Stanisława Ta- 
czaka, a także statuetką „Hono- 
rowego Hipolita” oraz godnością 
„Lidera Pracy Organicznej” .

Jubileuszowa Eucharystia 
w kościele św. Antoniego Pa
dewskiego w Jarocinie w środę 
6 września rozpocznie się o godz. 
18.30.

(Is)

Serdeczne podziękowania wszystkim, którzy okazali nam 
serce, duchowe wsparcie, współczucie i życzliwość. Złożyli 

wiązanki i zamówili msze św. w intencji Zmarłego oraz 
uczestniczyli w ostatnim pożegnaniu mojego Najdroższego 

Męża, Kochanego Taty, Teścia, Dziadka i Pradziadka

ś . t p .

Stefana Glinkowskiego
Podziękowania dla: ks. kanonika Tadeusza Malchrowicza 

z Wilkowyi, firmie pogrzebowej „Paul”, rodzinie, sąsiadom

składają
żona i dzieci z rodzinam i

„Nie umiera ten, kto trwa w pamięci żywych”
Wszystkim, tym, którzy byli z nami w najtrudniejszych 

chwilach i podzielają nasz smutek po odejściu ukochanego 
Męża, Ojca, Dziadka i Pradziadka

ś . t p .

Zenona Rabczewskiego
Za liczne przybycie na uroczystość pogrzebową, 

uczestnictwo we Mszy św., zamówione intencje mszalne, 
złożone wieńce i kwiaty serdeczne podziękowania

składają  
żona i córki z rodzinam i

C A ŁO D O BO W E  K O M PL E K SO W E  
USŁUG I PO G R ZE B O W E  B.W . PAUL

CZŁONEK POLSKIEJ IZBY POGRZEBOWEJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
B iu ro  o bs ług i k lie n ta  c zy n n e  od 8 .0 0  d o  17.00  

te l. k o n t. 5 0 9 /6 6 0 -9 4 8 , ra ło d o b o tt  n 5 0 9 /3 2 0 -1 2 1

w w w .jezierskisc.p l
DYŻUR

au ijau w .
601-869-111

0DESZU OD NAS...
K O M P ltK S O m
O ttR TA USt IIC 
CMlHtmO 

p o c tu tB o m a t

j u z  w m cc ii

http://wWw.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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M ALO W ANIE PŁOTU, 
OGRODZEŃ. BALUSTRAD

mm1 >\\Vi.T".\% •

\ \ \ M \V /
m f i l

m ie jscow ość
Kotlin

tei 509 214 986

/  Skup byków,
/  krów , ja łó w e k  

^GOTOWicfl) Bydło 24h

Tel. 882 749 366

SKUP
JAŁOWIC
CIELNYCH
H O D O W L A N Y C H  
I U Ż Y T K O W Y C H  
O D  7 .  M I E S I Ą C A  

C I E L N O Ś C I

Przedsięb iorstw o „BIS" 
6 5  57  38 6 31 , 6 5  67  2 7  3 36

poniedzia łek - piątek  
8 . 0 0 - 1 4 . 0 0

Sprzedaż cieląt ~  

ras mięsnych, 
byczki, jałów ki T  7
(Tylko kolor)

B a za  S z k a ra d o w o  k o ło  R a w ic z a  
T e l:  7 3 4 - 4 8 5 - 6 5 4  lu b  6 6 0 - 4 2 8 - 1 5 3

MEBLE
KUCHENNE

OBWIESZCZENIE 0 PIERWSZEJ LICYTACJI NIERUCHOMOŚCI

Komornik Sądowy przy Sądzie Re|onowym w Jarocinie na podstawie art 953 kpc podaje do 
publicznej wiadomości, ze w dniu 20 września 2017 r. o godz 9:30 w budynku Sądu Rejono
wego w Jarocinie z siedzibą przy ulicy Wrocławskiej 6 ,6 3 -2 0 0  Jarocin, sala 109, odbędzie 
się PIERWSZA LICYTACJA prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej przy 
ulicy Jarocińskiej 36b, 63 -233 Góra, dla której Sąd Rejonowy w Jarocinie V Wydział Ksiąg 
Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze KZ1J/00028213/5  
Sprzedaż licytacyjna obejmuje: prawo użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej 
stanowiącej działkę oznaczoną geodezyjnie numerem 81/3, pow. 0,0694 ha, wraz z prawem 
własności parterowego budynku mieszkalnego bez podpiwniczenia o pow użytkowej 67,81 m2 
oraz budynku gospodarczego o pow. 32,40 m2.
Egzekucja jest prowadzona przeciwko dłużnikom Henrykowi Tasiemskiemu i Martynie 
Tasiemskiej.
Suma oszacowania wynosi 183 000,00 zł, zaś cena wywołania jest równa 3/4  sumy oszacowania 
i wynosi 137 250,00 zł Licytant przystępujący do przetargu powinien złożyć rękojmię 
w wysokości jednej dziesiątej sumy oszacowania, to jest 18 300,00 zł.
Rękojmia powinna być złożona w gotówce albo w książeczce oszczędnościowej zaopatrzonej 
w upoważnienie właściciela książeczki do wypłaty całego wktadu stosownie do prawomocnego 
postanowienia sądu o utracie rękojmi najpóźniej w dniu poprzedzającym licytację Rękojmię 
można uiścić także na konto komornik?,: PKO BP S.A. 56 1020 2212 0000 5402 0301 5625 
Zgodnie z przepisem art. 976 § 1 kpc w przetargu nie mogą uczestniczyć: dtuzmk, komornik, 
ich małżonkowie, dzieci, rodzice i rodzeństwo oraz osoby obecne na licytacji w charakterze 
urzędowym, licytant, który nie wykonał warunków poprzedniej licytacji, osoby, które mogą nabyć 
nieruchomość tylko za zezwoleniem organu państwowego, a zezwolenia tego me przedstawiły 
W ciągu dwóch tygodni przed licytacją wolno oglądać nieruchomość w dni powszednie oraz 
przeglądać akta postępowania egzekucyjnego w kancelarii komornika 
Prawa osób trzecich nie będą przeszkodą do licytacji i przysądzenia własności na rzecz nabywcy 
bez zastrzeżeń, jeżeli osoby te przed rozpoczęciem przetargu me ztożą dowodu, iż wniosły 
powództwo o zwolnienie nieruchomości lub przedmiotów razem z mą zajętych od egzekucji 
i uzyskały w tym zakresie orzeczenie wstrzymujące egzekucję.
Użytkowanie, służebności i prawa dożywotnika, jeżeli nie są ujawnione w księdze wieczystej 
lub przez ztozenie dokumentu do zbioru dokumentów i nie zostaną zgłoszone najpóźniej na trzy 
dni przed rozpoczęciem licytacji, nie będą uwzględnione w dalszym toku egzekucji i wygasną 
z chwilą uprawomocnienia się postanowienia o przysądzeniu własności

P iotr rek
SKUP ZWIERZĄT RZEŹNYCH

• TUCZNIKÓW • MACIOR • KNURÓW 

SPRZEDAŻ WARCHLAKÓW

T E L  6 6 2  0 7 1 0 8 8  l u b  6 0 3 4 9 5 2 3 7

PROMOCJA
NA SPRZEDAŻ

STANOSSp. z O-O.
Al Niątodległości 30 (plac GS), Jarocin 

tel 62 /505 30 90 I « l i t ó f t t 5  073 .

Czynne: p o n . -p t .  8.00 -17.00 
s o b o ta  8.00 -14.00

SPRZEDAŻ MONTAŻ KAPRAWA

Te ł. 607 560 682
P le s z e w , u l. P o d g ó r n a  21

O eSf/i& i
SPRZEDAŻ, MONTAŻ

i OSOBOWE ; v'
CIĘŻAROWE 
i DOSTAWCZE

> naprawa 
odprysków H i M I M I

Pleszew , ul. Kubackiego 55

Tel. 660-252-097

ZAPRASZAM Y DO SKLEPÓW  
s p o ż y w c z o -m o n o p o l o w y c H

O LEUflATAN
T W Ó J  D O B R Y  S Ą S IA D  M d l  3  9 / 3

y f W

OLEUflATAN
TWÓJ DOBRY SĄSIAD

Czermin 24

ul. Kaliska 19

Pleszew
ul. Poznańska 6 l

Pleszew
ul. Sienkiewicza 29

Pepsi puszka 330ml 
(11/3,9zł)

r !
Olej kujawski l l Kiełbasa Krakowska od zbuja (podsuszana)

Winpogruno białe, 
kraj pochodzenia Polska

P r z y j m u j e m y  
z a m ó w i e n i e  
n a  i m p r e z y  

o k o l i c z n o ś c i o w o  
o f e r u j e m y  a u a k c y P *

http://www.jarocinska.pl
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ANGLISTA
SZKOŁA JĘZYKÓW  OBCYCH
A)iepubliczr\e Centrum  Edukacyjne 

od 1 9 9 4

«Ursy dla najmłodszych
prawdziwa nauka i doskonałą zabawą

Teddy Eddie podbił serca milusińskich w całej Polsce.

D O  K A Ż D E J T O N Y  D U Ż Y  WOREK 
D R E W N A  ROPAŁKOWEGO (D Ą B ) G R A TIS !

DRZWI OTWARTE
niedziela 10 w rześnia 

g o d z. 10:00-14:00

Jarocin, ul. Wojska Polskiego 44, tel. 603 994112,62 594 30 93

www.anglista.com.pl
Sekretariat w sierpniu czynny od 8:00-16:00

UL. NSZZ SOLIDARNOŚC110 
6 3 -2 0 0  JAROCIN

| TEL 72 3  503  603

w w w .b is t r o n a t a l e r z u .pl

JUŻ i 
OTWARTE

KOTLET MIELONY Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA 
GOŁĄBKI W SOSIE Z ZIEMNIAKAMI

PŁOTY
BRAMY
KOTŁY

P U P H
S T A L  W ŁAZ

JAROCIN
al. Niepodległości 30 

(plac GS) 
W ILKOW YJA 

Tel. 503/670-611

GODZINY OTWARCIA 
RESTAURACJI:

PONIEDZIAŁEK-PIĄTEK 
_ 0 D 1 J  00 00 18:00

SO BOTA-NIEDZIELA 
OD 12.00 00 17.00

KOTLET PO HISZPAŃSKU 
Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA

DE V0LAILLE Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA 

ZRAZ WIEPRZOWY Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA 

KARKÓWKA Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA 

ROLADKA Z BROKUŁAMI Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA 

ZESTAW STR0G0N0W Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA 

SZNYCEL WIEPRZOWY Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA

FACEBOOK.COM/BISTRO-NA-TALERZU-JAROCIN

KOTLET SCHABOWY Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA

SZARE KLUSKI Z BOCZKIEM I KAPUSTA ZASMAŻANA

ROLADKA Z PIECZARKAMI 
Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA

GULASZ WIEPRZOWY Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA

FILET PANIEROWANY Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA

UDKO PIECZONE Z ZIEMNIAKAMI I SURÓWKA

DODATKI

FRYTKI 4  ZŁ 
ZUPA 4  ZŁ 

MIZERIA 5  ZŁ

KAWA 4 Z L  
HERBATA 3 Z Ł  

KOKTAJL OWOCOWY 5 Z Ł  
KOMPOT 2,5 Z Ł  

WODA 3 Z Ł

ZUPY
CODZIENNIE DWIE 00 WYBORU

POMIDOROWA GROCHÓWKA
ŻUREK WĘGIERSKA

GULASZOWA
KAPUŚNIAK
o g Or k o w a

*  4
> W  ‘ v.i*

Zarząd Powiatu Jarocińskiego
informuje, ze w  dniu 0 5 .0 9 .2 0 1 7  

roku na okres 2 1  dni 
na tablicach ogłoszeń Starostwa 

Powiatowego w  Jarocinie 
przy ai. Niepodległości 1 0 -1 2  

i ul. Kościuszki 1 0 , został wywieszony 
WYKAZ NIERUCHOMOŚCI 

PRZEZNACZONEJ DO SPRZEDAŻY 
W DRODZE BEZPRZETARGOWEJ 

położonej w Jarocinie, ul. Zaciszna, 
stanowiącej własność Powiatu 

Jarocińskiego.

W ykaz zamieszczono również 
na stronie internetowej BIP  

tutejszego Starostwa.

BI URO R E K L A M Y < < <
‘- J a r o ć iń łk a J

Artur Antczak
508 318 922
Angelika Włodarczyk
509 082 772

Jarocin, ul. Kasprzaka la  
tel. (62) 747 47 47

U i l i H !  € M ® i S S K

MASZYNY DO SZYCIA, HAFCIARKI 
SPRZĘT PRASOWALNICZY v  
AKCESORIA 
DO SZYCIA I HAFTU

SPRZEDAŻ NAPRAWA 
PRZEGLĄDY TECHNICZNE 
DORADZTWO I WYPOSAŻANIE 
PRACOWNI KRAWIECKICH
(pomoc przy założeniu działalności gospodarczej)

Tel. 602/128-512 PRODUCENT
(6 5 )  5 3 7 - 8 1 -2 0 , (6 1 )  6 1 0 - 1 3 -3 9 ,5 0 9 -0 3 8 -4 2 6

O K N O S TY L
K. RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C. 

Producent okien PVC

KATYH!a lu p la s t

Oferujemy: NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW
® okna, drzwi Szybki termin realizacji zamówienia!!!
■ rolety, moskitiery 63-820Fioki. ul. r i („toe os,
■ bramy, parapety te/. (65) 57 2  os 30

■ d rzwi wew. i zew. kom. 603 803 866,691 709 405

■>«, M  vVr*
w v v m

http://www.jarocinska.pl
http://www.anglista.com.pl
http://www.bistronatalerzu.pl
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ZAPOWIEDZI
SPOTKAŃ

KALISKA A-KLASA (GRUPA I) KALISKA A-KLASA (GRUPA I) POZNAŃSKA A-KLASA (GRUPA I) POZNAŃSKA A-KLASA (GRUPA I)
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Niedziela pełna emocji
u

Niewykorzystany karny, piękna 
bramka z rzutu wolnego i sprawie
dliwy remis. Nasze drużyny mogą 
być zadowolone ze swoich ostatnich 
występów.

Grom Golina 
- Jaskiniowiec 
Rajsko 2:0 (0:0)

To byt bardzo dobry mecz w wy
konaniu Gromu Golina. Jaskiniowiec 
Rajsko był zupełnie innym zespo
łem niż w meczu 2. kolejki w starciu 
z WKS-em W itaszyce. W składzie 
pojawiło się kilku nowych zawodni
ków, lepiej wyglądała też gra całego 
zespołu. - Tym hardziej cieszy zwycię
stwo. Jestem  zadowolony, że z dobrze 
grającą drużyną przechyliliśm y szalę 
zwycięstwa na swoją korzyść - mówi 
Sebastian Waszkiewicz, trener Gromu.

Gospodarze od początku grali 
dobre zawody. Konstruowali akcje 
podbramkowe, nie brakowało strza
łów i mimo braku goli, kibice z Goliny 
mogli być zadowoleni. Po przerwie 
nasi zawodnicy zaprezentowali się 
jeszcze lepiej. - Zrealizowaliśm y swoje 
założenia taktyczne, a bardzo dobry 
thecz rozegrała linia obrony Gromu, 
która nie dopuszczała przeciw ników  
do stuprocentowych sytuacji - dodaje.

Jaskiniowcy próbowali odrobić 
straty i stworzyli sobie kilka groźnych 
sytuacji, ale nie zdołali zdobyć bram
ki. Zdecydowanie bardziej skuteczni 
byli piłkarze z Goliny, którzy wyszli 
na prowadzenie w 63. minucie po 
strzale M iłosza Wachowiaka, który 
wykorzystał rzut rożny. Kolejne kla
rowne sytuacje mieli Mateusz Jelak, 
Krzysztof Gładczak i Krzysztof Po- 
Mrzycki. Druga bramka to już popis 
debiutującego Jakuba Nowickiego, 
który po podaniu Łukasza Goździasz- 
ka strzelił na 2:0. - Drugie połowy wy
chodzą nam  dobrze w tym  sezonie. 
Także tym  razem  potrafiliśm y zdobyć 
w nich bram ki i wygrać - ocenia trener 
Waszkiewicz.

Szczyt Szczytniki 
- WKS Witaszyce 
0:3 (0:2)

Mnóstwo emocji było w spotkaniu 
Szczytu Szczytniki z WKS-em Wita
szyce. Goście mieli sporo sytuacji, 
a wynik mógł być jeszcze bardziej 
okazały. Jak zwykle szwankowała 
skuteczność, choć trudno mieć pre
tensje do naszych zawodników, skoro 
wygrali 3:0.

Grom: K. Antoniewicz - A. Kowalczyk, P Ziętek, R Bierta, M. Wachowiak.

Pierwszego gola dla gości zdobył 
Arkadiusz Niemczyk, który w 20. mi
nucie trafił bezpośrednio z rzutu wol
nego. Piłka po jego strzale minęła mur 
ustawiony z kilku piłkarzy i tuż nad 
ziemią wpadła przy słupku do bramki. 
Kolejną bramkę dołożył chwilę przed 
przerwą Przemysław Rzepa, czym 
jeszcze bardziej pogorszył nastroje 
ekipy ze Szczytnik.

Gospodarze nie mieli wyjścia. 
W drugiej połowie musieli ruszyć

P Rzepa (80. Sz. Karolczak), K. Glinkowski (70. M. Bańkowski), F.

do ataku. Cóż z tego, skoro dobrą 
grę kontynuowała drużyna przyjezd
nych. W KS dalej przeważał konstru
ując kolejne akcje. Trzeciego gola po 
efektownym strzale zdobył Ruslan 
Demydenko, który wykorzystał za
mieszanie w polu karnym. Po do- 
środkowaniu z rzutu rożnego piłka 
została wybita przed szesnastkę, po 
czym szybko znalazła się w okolicach 
11. metra i trafiła pod nogi Ukraiń
ca. Ten bez zastanowienia huknął

Phytopharm: M. Lewandowski - A. Adamczyk, M. Kościelniak, S. Kieł, 
D. Janiszewski (81. Marcin Parus), F. Osiński (46. T. Mikołajczak), A. 
Cepa (28. K. Zawacki), Michał Parus (56. M. Smolarek), E. Kowalski 
(76. P. Kropski) - 1, Bródka, M, Nowak (69. Jakub Wolski)

Bramki
1:0 - Błażej Matysiak (66.), 1:1 - Stanisław Kieł (9 0 + 4 .)

pod poprzeczkę i ustalił wynik meczu 
na 3:0.

To nie był koniec emocji w wy
konaniu W KS-u. Podopieczni Pawła 
Janasa wywalczyli jeszcze rzut karny 
po zagraniu ręką. Ekipa z Witaszyc nie 
wykorzystała go jednak, a piłka przele
ciała wysoko nad poprzeczką. Marne 
było to pocieszenie dla gospodarzy, 
którzy i tak nie mieli już większych 
szans na odrobienie trzybramkowej 
straty. - Zagraliśmy bardzo dobry mecz 
i realizowaliśmy założenia taktyczne, co 
dało nam  trzy bramki. W  szczególności 
jestem  zadowolony z pracy w akcjach 
ofensywnych - powiedział po spotkaniu 
trener W KS-u Paweł Janas.

Pelikan Niechanowo
- Phytopharm Klęka 
1:1 (0:0)

Sprawiedliwym remisem zakoń
czyło się spotkanie Pelikana Nie
chanowo z Phytopharmem Klęka.
- N asza gra wyglądała dużo  lepiej 
niż tydzień wcześniej. M ieliśm y wię
cej sytuacji n iż rywale, ale nie zdo
ła liśm y ich w ykorzystać. M y tra fili
śm y w słupek, oni w poprzeczkę, oni 
m ieli karny, a d la  nas też pow inien  
być, ale sędzia nie odgwizdał przewi
nienia - mówi Adam Parus, trener 
Phytopharmu. S

Emocji nie brakowało, ale mogło 
być ich znacznie więcej. Do gry linii 
defensywnej nie można mieć zastrze
żeń, jednak słowa krytyki powinny 
spaść na napastników i ofensywnych 
pomocników, którzy nie spisali się 
najlepiej. - N ie m ożem y grać tut zero 
z tyłu, bo m gle stracim y gola i zrobi sifł 
problem i zam iast wygrywać - remisuje
my. Tak, ja k  w m eczu z Niechanowem
- ocenia trener Parus.

Zespół z Klęki po trzech kolejkach 
zajmuje 6. miejsce, tracąc dwa punkty 
do lidera, którym je st... Pelikan wła
śnie. Remis z tym zespołem można 
więc uznać za sukces.

(seb)

M. Kalak, M. Jelak, K. Gładczak, M. Mikołajewski (75. R. Sobczak), K.
Potarzycki (80. J. Nowicki), K. Stasiak Taczała, R Demydenko, M. Urbaniak, A. Niemczyk (88. L. Niemczyk)

1:0 - Miłosz Wachowiak (63.), 2:0 - Jakub Nowicki (89.) 0:1 -  Łukasz Niemczyk (20.), 0.-2 - Przemysław Rzepka (40.), 0:3 - 
Ruslan Demydenko (65.)

WKS: J. Gościniak - R. Mańkowski. T. Pluciński, B. Świerkowski.

TABELKI

II LIGA III LIGA (GRUPA II) - KS Chwaszczyno występuje pod nazwą KP Staiogard 16. Biały Orzeł Koźmin Wlkp. 6 2 4:11 15. Orzol Mroczeń 5 3 10:10 Pelikan Niechanowo - Phytopharm Klęka
Wyniki VII kolejki rozgrywek Wyniki V kolejki rozgrywek Gdański - Wicher Dobra wycofał się z rozgrywek przed rozpo- 16. Victoria Laski 5 1 6:17 IKP Olimpia Poznań - Jurand Koziegłowy
Radomiak Radom - MKS Kluczbork 1:1 Kotwica Kołobrzeg - Centra Ostrów Wlkp. 3:0 częciem sezonu Polonia II Środa Wlkp. - Clescevia Kleszczewo
Garbarnia Kraków - Gwardia Koszalin 3:1 Bałtyk Gdynia - Energetyk Gryfino 3:0 IV LIGA (GRUPA POŁUDNIOWA) KALISKA A KLASA (GRUPA 1) Maratończyk Brzeźno - Kłos II Zaniemyśl
ŁKSŁódź-GKS 1962 Jastrzębie Zdrój 1:1 Jam a Jarocin-GKS Przodkowo 1 4 Wyniki VI kolejki rozgrywek KALISKA KLASA OKRĘGOWA Wyniki III kolejki rozgrywek Lider Swarzędz - Lechita Kiecko
Siarka Tarnobrzeg - R0W 1964 Rybnik 2:1 KP Staroprd Gdański - Pogoń II Szczecin 3:0 Tur 1921 Turek - Ostrovia 1909 Ostrów Wlkp. 1:4 Wyniki V kolejki rozgrywek CKS Zbiersk - Czarni Dobrzyca 2:1
Warta Poznań - Błękitni Stargard 1:2 Polonia Środa Wielkopolska - Elana Toruń 1:1 Kama Gostyń - PKS Racot 2:1 Olimpia Brzeziny - Victoria Skarszew 1:2 Żaki Taczanów - RKS Radliczyce 1:5 Tabela
Wisła Puławy - Gryf Wejherowo 1:1 Sokół Kleczew - Górnik Konin 1:1 LKS Gołuchów - Pogoń Nowe Skalmierzyce 3:0 KS Opatówek - Korona Pogoń Stawiszyn 4:0 Grom Golina - Jaskiniowiec Rajsko 2.0 1. Pelikan Niechanowo 3 7
Znicz Pruszków - GKS Bełchatów 2:1 Unia Solec Kujawski - Wierzyca Pelplin 0:0 Obra 1912 Kościan - Polonia Kępno 4:2 Raszkowianka Raszków - Victoria Laski 5:2 Szczyt Szczytniki - WKS Witaszyce 0:3 2. IKP Olimpia Poznań 3 7
Olimpia Elbląg - Stal Stalowa Wola 2:2 Świt Skolwin (Szczecin) - Wda Świecie 3:0 Rawia Rawag Rawicz - Polonia 1912 Leszno 1:0 Stal Pleszew - Piast Czekanów 0:1 3, Polonia II Środa Wlkp. 2 6

Victoria Ostrzeszów - SKP Słupca 2:1 Zefka Kobyla Góra - Pogoń Trębaczów 3:0 Tabela 4. Lider Swarzędz 3 6
Tabela Tabela Victoria Września - Korona Piaski 8:1 1 Barycz Janków fo y to d ik i  -  GIS to k ó w 3:1 1. CKS Zbiersk 3 9 11:5 5. Czarni Czerniejewo 3 6

1. Radomiak Radom 7 19 15:4 1. Elana Toruń 5 13 8:2 Biały Orzeł Koźmin Wlkp. - 0dolanovia Odolanów 1:2 Orzeł Mroczeń - Astra Krotoszyn 2:3 2. Gron Golina H H H H B 1 1 U 6 Phytophaim Klęka . 1 1
2. Warta Poznań 7 18 16:5 2. Sokół Kleczew 6 11 10:5 Piast Kobylin - GOS Zieloni Koźminek 3:0 3. RKS Radliczyce 3 6 9:5 7. Maratończyk Brzeźno 3 4
3 GKS 1962 Jastrzębie Zdrój 7 17 14:3 3. Świt Skolwin (Szczecin) 5 10 12:6 Tabela 4. WKS Witaszyce I 1 H I  0:5 8. Pogoń Książ Wlkp. 3 4
4. LKS Łódź 7 13 7:4 4. Kotwica Kołobrzeg 5 10 8:3 1. Victoria Września 6 14 22:5 Tabela 5. Czarni Dobrzyca 3 3 7:6 9. Piast Łubowo 3 3
5. GKS Bełchatów 7 12 16:10 5. Wda Świecie 5 10 12:10 2 Polonia 1912 Leszno 6 13 13:7 1. Piast Kobylin 5 13 13:4 6. Prosną Kalisz 2 3 7:6 10. Clescevia Kleszczewo 2 3
6 Garbarnia Kraków 7 10 13:10 6. Pogoń II Szczecin 5 10 5:4 3. Polonia Kępno 6 13 13:9 2. Piast Czekanów 5 12 13:9 7.L2SCM cza 1 3 1:2 11. Kłos II Zaniemyśl 3 1
7. Błękitni Stargard 7 10 6:5 7. Bałtyk Gdynia 5 9 15:5 4. Victona Ostrzeszów 6 11 10:6 3. Astra Krotoszyn 5 11 11:5 8. OKS Ostrów Wlkp 2 3 7:9 12. Jurand Koziegłowy 3 1
8. Olimpia Elbląg 7 9 9:10 8. Polonia Środa Wlkp. 5 9 6:2 5 LKS Gołuchów 6 10 12:11 4. Victoria Skarszew 5 10 15:10 9. Szczyt Szczytniki 3 3 5:9 13. Stella Luboń 1 0
9. Wisła Puławy 7 8 9:10 9 KKS 1925 Kalisz 5 8 5:4 6. Pogoń Nowe Skalmierzyce 6 10 14:9 5. KS Opatówek 3 9 8:1 10. Gladiatorzy Pieruszyce 2 1 2:6 14. Lechita Kłecko 3 0

10. Stal Stalowa Wola 7 7 8:11 10. KP Starogard Gdański 5 7 9:7 7. SKP Słupca 6 9 7:9 | 6. Raszkowianka Raszków 5 8 8:5 11. Żaki Taczanów 3 1 5:13
11. Siarka Tarnobrzeg 7 7 7:14 11. Wierzyca Pelplin 5 6 5:5 8. Ostrowa 1909 Ostrów Wlkp. 6 8 12:11 7 Zefka Kobyla Góra 3 7 10:2 12. Jaskiniowiec Rajsko 3 0 1:8
12. R0W1964 Rybnik 7 7 9:12 12. Centra Ostrów Wlkp. 5 6 6:8 9. Obra 1912 Kościan 6 8 8:8 8 Olimpia Brzeziny 5 7 9:7 - Błękitni Sparta Kotlin wycofali się z rozgrywek przed
M . Znicz Pruszków 7 7 9:12 13. Lech II Poznań 4 4 3:9 10. Korona Piaski 6 7 10:14 , 9. Stal Pleszew 4 6 6:4 rozpoczęciem sezonu
14. Legionovia Legionowo 6 6 8:9 14. Górnik Konin 5 3 4:7 11 Odolanowa Odolanów 6 7 6:12 i 10. Barycz Janków Przygodzki 5 6 6:9 c n o r ł
15. Gryf Wejherowo 7 6 8:10 15. Unia Solec Kujawski 5 3 4:9 12. Rawia Rawag Rawicz 6 6 2:4 11. Pogoń Trębaczów 5 4 3:8 POZNAŃSKA A KLASA (GRUPA 1)
16. MKS Kluczbork 7 6 5:12 11. Jarota Jarocin 5 1 3.7 13. Kama Gostyń 6 4 6:13 i 12. GOS Zieloni Koźminek 4 3 1:6 Wyniki 3. kolejki rozgrywek ®  A  a  £
17. Rozwój Katowice 6 5 5:10 17. Energetyk Gryfino 5 1 1:9 14 PKS Racot 6 4 6:10 j 11. OB toków m 3 7:16 Pogoń Książ Wielkopolski - Stella Luboń 3:1 i o n n p i n c k f )

*8 . Gwardia Koszalin 7 3 4:17 18. GKS Przodkowo 5 0 4:18 15. Tur 1921 Turek 6 3 6:12 1 14 Korona Pogoń Stawiszyn 5 3 3:16 Piast tubowo • Czarni Czerniejewo 0:4 w w w . j a r o c i n s R a
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^  ELANA TORUŃ ^  GKS ŻERKÓW #  JAROTA JAROCIN ^  JAROTA JAROCIN ZAPOWIEDZI
^  JAROTA JAROCIN ■ y  ORZEŁ MROCZEŃ « t l  LKSfcESM |  SUCHARY SUCHY LAS SPOTKAŃ

Zwycięstwo rzutem na taśmę
J  To była bardzo szczęśliw a wygrana nie tylko dla tego, że nadeszła po czterech porażkach z rzędu, 
ale także dlatego, że udało się ją  wywalczyć w ostatnich m inutach spotkania.

Ledwie Jarota i GKS Przodko
wo rozpoczęty mecz, sędzia musiał 
go przerwać, bo na boisku wylądo
wały serpentyny rzucone z trybun 
i trzeba było uprzątnąć murawę.

Spotkanie od początku było 
bardzo wyrównane i mało ciekawe, 
a żaden z zespołów nie potrafił 
Przejąć inicjatywy. Nikt nie chciał 
się narazić na stratę gola. - Naj
ładniejsze, co było w  tym spotkaniu 
oprócz zwycięstwa i niestracenia 
bramki, to oprawa kibiców, którzy 
rZucili serpentyny i wystrzelili race 
' powiedział po meczu trener Jaroty 
Janusz Niedźwiedź.

Groźnych akcji było jak na

lekarstwo zarówno po jednej, jak 
i drugiej stronie. Piłkarze grali 
głównie w środku pola, a niewielką 
przewagę miał G KS. Kibice gło
śno i w niecenzuralnych słowach 
w yrażali swoje niezadowolenie 
z poziomu gry prezentowanego 
przez JK S . Trudno jednak było 
oczekiwać widowiskowego spotka
nia, skoro oba zespoły zamykały 
przed sobotnim starciem ligową 
tabelę mając po zero punktów. 
-  Powiedziałem piłkarzom, ze ze 
względu na naszą sytuację w lidze 
i stan murawy, na której gramy, 
musimy zagrać prosto, skutecznie 
i przede wszystkim wygrać. Mniej

ważny był styl - dodał szkoleniowiec 
JKS-u.

Do przerwy gol jednak nie 
padł. Po zmianie stron gra lepiej 
nie wyglądała. Momentami większą 
przewagę na boisku mieli goście, 
ale Jarota także szukała okazji do 
zdobycia bramki. Im  bliżej końca 
spotkania, tym bardziej nadzieje 
piłkarzy i kibiców na odniesienie 
zwycięstwa w tym meczu malały. 
Wszystko zmieniło się w 88. mi
nucie, kiedy jeden z rywali dotknął 
piłkę ręką, a sędzia podyktował rzut 
kamy.

Prawdziwą wojnę nerwów sto
czył ze sobą Piotr Stokowski, który

fadeusz Owczarski (drugi od prawej) miał potrójne powody do świętowania. W sobotę, a więc w dniu jego 
^kileuszu swoje mecze wygrali seniorzy i juniorzy starsi Jaroty

*  W przerwie meczu przedstawiciele zarządu Jaroty oraz wiceburmistrz Robert Kaźmierczak, zaprosili na 
środek murawy Tadeusza Owczarskiego - gospodarza boiska, który obchodził 50-lecie pracy. Jubilat otrzy
mał srebrną odznakę honorową Polskiego Związku Piłki Nożnej, puchar, a także drobne upominki i kwiaty. 
'  Ś w ię tu je m y  ju b i le u s z  c z ło w ie k a  -  le g e n d y  ja r o c iń s k ie j  p i t k i  n o ż n e j  - powiedział zastępca burmistrza 
Podsumowując pół wieku pracy. - B a rd z o  d z ię k u ję  z a  w y ró ż n ie n ie . J a k  d łu g o  b ę d ę  m ó g ł,  ta k  d łu g o  b ę d ę  
P o m a g a ł. Z o b a c z y m y , n a  i le  p o z w o li z d ro w ie  - zapowiedział Tadeusz Owczarski.

miał wykonać .jedenastkę". Obroń
ca Jaroty dobrze wyczuł bramka
rza i uderzył w przeciwną stronę 
niż ta, w którą rzucił się golkiper. 
Wybuchła euforia, kibice odpalili 
race, a nasi zawodnicy odetchnęli 
z ulgą.

Sędzia przedłużył spotkanie
0 kilka minut, a G KS ruszył do 
zmasowanego ataku. Goście strze
lali z dystansu, próbowali z bliska, 
a także po dośrodkowaniach z rzu
tów rożnych. Mateusz Filipowiak 
spisał się jednak bardzo dobrze
1 razem z defensorami skutecznie 
bronili dostępu do własnej bramki.

( s e b )

Janusz Niedźwiedź  
trener Jaroty
Jeśli dojdą do nas 
jeszcze dwie osoby, 
to jestem w  stanie po
zostawić ten zespół jesienią poza 
strefą spadkową i jestem przeko
nany, że zaczniemy punktować.

Krzysztof M atuszak  
pomocnik Jaroty
Przodkowo zawsze 
było bardzo fizycz
nym zespołem i nikomu 
z nimi nie będzie się grało łatwo. 
Dopóki nie obejm ie się prowa
dzenia, takie mecze nigdy nie są 
proste.

r: ^  JM 0IA JAROCH 

^  GKS PRZODKOWO
wimmmz
Jarota: Mateusz Filipowiak - Jędrzej Ludwiczak. Dawid Piróg. Piotr 
Garbarek, Piotr Stokowski - Jakub Czapliński. Krzysztof Matuszak. 
Jakub Nowak , Mateusz Dunaj (80. Sebastian Maślanka) - Dominik 
Chromiński, Miłosz Kowalski (90. Szymon Komendziński)

1:0 - Piotr Stokowski (88.)

Obecny rok to dla Patrycji Adamkiewicz 
(w środku na drugim planie) pasmo 
wielu sukcesów

LETNIA UNIWERSJADA 
W  TAJPEJ

Historyczny
medal

To był bardzo udany występ Patrycji 
Adamkiewicz na Uniwersjadzie w Taj- 
pej. Co prawda do medalu w rywaliza
cji indywidualnej zabrakło niewiele, ale 
jarocinianka wywalczyła srebro w dru
żynie. - Start indywidualny zaliczam do 
udanych, jednak pozostaje lekki niedosyt, 
ponieważ jednym punktem przegrałam 
walkę o brązowy medal z Rosjanką, tracąc 
go w ostatnich pięciu sekundach - mówi 
zawodniczka AZS-u AWF Warszawa.

Minimalna porażka była dodatkową 
motywacją dla taekwondzistki pocho
dzącej z Jarocina, która dała z siebie 
wszystko w rywalizacji drużynowej. Re
prezentantki Polski pokonały Francuz
ki, Węgierki i Meksykanki, by przegrać 
dopiero w finale z Serbkami. - To był dla 
nas pierwszy start w drużynie i zrobiłyśmy 
to! Wywalczyłyśmy pierwszy, historyczny 
medal dla naszej dyscypliny w wałkach 
drużynowych - cieszy się Patrycja. - Byłam 
już na wielu dużych zawodach, ale ten start 
zapamiętam najbardziej. Emocje i radość 
Z wygranej były nie do opisania. Bardzo 
chętnie wystartuję w takiej rywalizacji jesz
cze raz - dodaje.

(seb)

GKS znów bez punktów
GKS Żerków  

Zelka Kobyla Góra

Uo .8 rKornobls I80 F Kornobis) - 1. Jachimczak. D Gtzebjiszak 
($5 | /  k ,b>®rz). T. Zaremba. M. Rzepa, T. Potocki, M. Nowaczyk 
Juto u « ańczM  R toJ™ 3 W - &  Schubert), R Kaluźniak, M. 
u|Ka. H. Grzebyszak

(0 :2 )

1

Barycz Janków PrzyB. 

GKS Żerków

GKS; B. Komobis - T. Zaremba, D. Grzebyszak, M. Rzepa, A. Tłoczę 
(65. K. Wieliński), T. Potocki, M. Nowaczyk. J. Krukowski, P Kafużma 
(65. B. Schubert). M. Jujka, H. Grzebyszak

^acirc°tr|łNaSiatlek ^ " Mateusz Maciaczyk (26.), 0:3 - Mateusz 1:0 - Tomasz Jasiórski (5.). 2:0 - Michał Janoś (13.), 3:0 • Damian 
— _  0:4 - Kamil Sieraczek (70.), 0:5 • Maksym Góra (82.) Grzegorowski (41.), 3:1 - Adam Tłoczek (57.)

Zespół z Żerkowa kontynuuje 
kiepską passę meczów bez zwycię
stwa. Po ubiegłotygodniowej wysokiej 
porażce 0:5 z Zefką Kobyla Góra 
przyszedł czas na wyjazd do Bary
czy Jankowa Przygodzkiego. Tam 
podopieczni Aleksandra Stachowiaka 
mieli równie trudną przygodę. Po 
kwadransie gry nasza drużyna prze
grywała już 0:2 i znów musiała gonić 
wynik.

Rywale zdawali się mieć przewa
gę, a gościom trudno było zdobywać 
teren i konstruować groźne akcje pod 
ich bramką. Tltż przed przerwą Ba

rycz strzeliła trzeciego gola i było już 
właściwie po meczu. Po zmianie stron 
G KS nie poddał się i robił, co mógł, 
by odrobić straty zmniejszając tym 
samym rozmiary porażki. Udało się 
zdobyć jedną bramkę. W 57. minucie

trafił Adam Tłoczek. To było wszyst
ko, co mogli zrobić tego dnia piłkarze 
z Żerkowa.

GKS po pięciu kolejkach zajmuje 
13. miejsce w tabeli na 16 możliwych.

( s e b )

Tydzień wcześniej GKS Żerków poniósł sromotną porażkę w spotkaniu z Zefką 
Kobyla Góra. Nie było nawet mowy o wyrównanej grze, bo rywale przeważali od 
początku do końca, o czym świadczy liczba straconych bramek, których byto aż pięć. 
Podopieczni Aleksandra Stachowiaka musieli odrabiać straty już od 4 . minuty, a do 
przerwy było 0 :2 . Po zmianie stron sytuacja w  szeregach naszego zespołu nie po
prawiła się. Co gorsza, rywale zaczęli zdobywać kolejne bramki. Tuż po wznowieniu 
gry swojego drugiego gola zdobył Mateusz Maciaczyk, a kolejne byty tylko kwestią 
czasu. Ostatecznie licznik zatrzym ał się na pięciu trafieniach.
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WYDAWCA
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Jarocin, u l. Kasprzaka la
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Piotr P iotrowicz
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A n o n im ó w  n ie  p u b lik u je m y .  M a te r ia łó w  n ie  
zam ów ionych  nie zw racam y. Zastrzegam y sobie 
p raw o skracania  i ad iu s tac ji tekstów  oraz zm iany 
ich  ty tu łó w . W yko rzystan ie  i rozpowszechnian ie  
redakcyjnych m ateria łów  publicystycznych wymaga 
zgody wydawcy.

PRENUMERATA REALIZOWANA 
PRZEZ POCZTĘ POLSKĄ
Zam ówienia  na prenum eratę w  w er
s ji pap ie row e j m ożna sk ładać  bez
pośrednio u listonosza lub w  p laców
kach Poczty Polskiej w  term in ie  do 2 0  
dnia  każdego m iesiąca (prenumerata 
miesięczna). Prenumeratę kw arta lną  
zam awia się do 2 0 . dnia m iesiąca po
przedzającego kw a rta ł (2 0  g rudn ia , 
20  marca, 20  czerwca, 20  w rześnia), 
prenumeratę półroczną - do 20  g ru dn i* 
lub 20  czerwca, roczną - do  20  grudnia. 
Ewentualne pytania prosim y kierować 
na adres: ko lportaz@ jarocinska.pl 
Uwaga!
W  prenumeracie „Gazeta Jarocińska"
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Wykonawca zapłaci 
za naprawę boiska

Problemy z remontem feralnego bo
iska w Witaszycach dobiegają końca. Po 
ekspertyzie, jaką zleciła gmina Jarocin, 
okazało się, że przyczyną zastoin wod
nych było zbyt duże zagęszczenie grun
tu, przekraczające normy trzy-, a nawet 
czterokrotnie. - Woda nie przenikała od
powiednio szybko do drenów i powstawały 
zastoje na bardzo dużej części płyty. Trawa 
nie ukorzeniała się prawidłowo i dodat
kowo gniła. W ykazały to badania, które 
zleciliśm y specjalistycznej firm ie M ura- 
wa-Sport z Wrocławia - wyjaśnia Robert 
Kaźmierczak, wiceburmistrz Jarocina
- Firma ta zaoferowała przeprowadzenie 
prac renowacyjnych, polegających m .in. tut 
głębokim  spulchnianiu ziemi, napowietrze
niu, dogłębnym zasiewie trawy - dodaje.

- . Gm ina porozum iała się z firm ą 
M arzyński - generalnym wykonawcą 
ubiegłorocznej modernizacji boiska, że 
to nic dotychczasowy podwykonawca 
wykona zalecone roboty renowacyjne, 
ale wrocławski przedsiębiorca. Prace 
są prowadzone od 22 sierpnia na koszt 
firmy M arzjftski. Ich wartość szacowana 
jest na ponad 30 tys. zł. - Jako gm ina  
nie czujem y się zobowiązani do pokrycia  
tych kosztów, ale uważamy, że pow inna to 
zrobić właśnie to przedsiębiorstwo, które 
odpowiada za dotychczasowy stan murawy
- dodaje Robert Kaźmierczak. Renowa
cja trwała do końca sierpnia. Według 
zapewnień firm y Murawa-Sport, jeśli 
nie przeszkodzą warunki atmosferyczne, 
boisko będzie gotowe do rozgrywek na 
koniec września. Do tego czasu miejsco
wy W KS będzie rozgrywał swoje mecze 
na terenie kompleksu Jarocin Sport.

(seb )

Remont stadionu 
się opóźnia

Od kilku tygodni miała trwać wymia- 
naa murawy na głównej płycie stadionu 
miejskiego. Między innymi z tego powodu 
Jarota Jarocin porozumiała się w sprawie 
zmian w terminarzu I I I  ligi i rozegrała 
cztery pierwsze mecze nowego sezonu 
na wyjeździe. Pierwszy przetarg został 
unieważniony, ponieważ wszyscy oferenci 
przedstawili kosztorysy przekraczające 
kwotę zarezerwowaną w budżecie. Został 

.ogłoszony kolejny przetarg. - M ieliśm y 
bardzo wiele zapytań od różnych firm , bo 
konkurencja w tej branży je s t spora. M u
sieliśm y udzielać wielu wyjaśnień, ale też 
dokonać pewnych zm ian w projekcie, stąd  
też wyłonienie wykonawcy opóźnia się - wy- 
jaśnia wiceburmistrz Robert Kaźmierczak. 
Jeśli nie będzie protestów, umowa z firmą 
Budmel zostanie podpisana za tydzień.

Władze miasta przeznaczyły na re
mont 2.298.271,00 zł brutto, a spośród 
siedmiu ofert, które wpłynęły do urzędu, 
trzy mieściły się w tej kwocie. Ta, która 
przedstawiała najkorzystniejszą cenę 
(firma Budmel z Trzebnicy - 2.127.900,00 
zł brutto), została wezwana do uzupeł
nienia dokumentów.

Na razie trudno przewidzieć do
kładną datę rozpoczęcia wymiany na
wierzchni. - Fumy wzajemnie się kontrolują 
i przeglądają dokum enty. N ie wiem, czy 
nie będzie jakiegoś odwołania od decyzji 
wyboru jed n ej z  nich - tłumaczy wicebur
mistrz Kaźmierczak. (seb)

sport _
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Spartanie zakończyli rundę wiosenną porażką na własnym boisku z Arką Rumia 10:45

Legia W arszawa 
przyjedzie do Jarocina

Rugbiści Legii Warsza
wa będą obok Watahy Zie
lona Góra rywalem Sparty 
Jarocin w rundzie jesiennej 
sezonu II ligi seniorów. Po 
tym, jak w pierwszej części 
rozgrywek nasz zespół za
ją ł drugie miejsce w Gru
pie Zachodniej, dając się 
wyprzedzić jedynie Arce 
Rumia, w zespole są ape
tyty, by w najbliższych ty
godniach także pokazać 
się z jak najlepszej strony.

Wataha jest dobrze 
znana jarocińskim rugbi- 
stom, ale stołeczna ekipa 
potrafi rozbudzić wyobraź
nię. To właśnie ona będzie

pierwszym rywalem Spar- 
tan, którzy w weekend 9-10 
września wybiorą się do 
Warszawy. Rewanż z Le
gionistami odbędzie się 8 
października o godz. 15.00 
na boisku przy ul. Mara
tońskiej w Jarocinie. - Same 
mecze z Legią mają bardziej 
wym iar marketingowy, bo 
sportow o będą to wyrów
nane pojedynki. Rundę je 
sienną potraktujem y ja ko  
przetarcie. Jeżeli wszystko 
pójdzie zgodnie z planem , 
to w przysziym  roku zagra
m y w I  lidze. Szykuje się je j 
reorganizacja i kluby z  I I  ligi 
będą zapraszane do wyższej

klasy rozgrywkowej. My tak
że możemy na to liczyć, jeżeli 
jesienią będziemy się dobrze 
prezentow ać zarówno pod  
względem sportowym , ja k  
i organizacyjnym  - mówi 
Bartosz Wlodarek, grający 
trener seniorskiej drużyny 
Sparty.

latem  z jarocińskiego 
zespołu odszedł do Arki 
Gdynia Maciej Żarczyń- 
ski, ale klub wzmocniło aż 
17 zawodników z junior- 
skich sekcji oraz z Tytana 
Gniezno i Husarii Kalisz. 
- Kontynuujemy naszą stra
tegię wzmacniania seniorów 
junioram i. Tytani wyszli do

nas z  propozycją w spół
pracy. M y będziem y ich  
wspierać w „siódem kach”, 
a oni w 15-osobowej od
m ianie rugby i zobaczymy, 
co z tego wyjdzie. K aliski 
zespól natom iast je s t naj
młodszy w Wiełkopolsce i to 
bardziej m y ich będziem y 
uczyć n iż oni nas wzm ac
niać, ale liczym y na nich 
te ż w m eczach w yjazdo
wych, bo wiosną m ieliśm y 
kłopot z  zapewnieniem od
powiedniej liczby zawodni
ków rezerwowych - dodaje 
szkoleniowiec jarocińskich 
rugbistów.

(seb)

Największy 
bieg już 
w niedzielę
Odliczamy dni 
do trzeciej edycji 
RockRunu Jarocin 
2017. Największa 
impreza biegowa 
w Jarocinie odbędzie 
się w niedzielę 10 
września. 0  11.30 
rozpocznie się 
wspólna rozgrzewka 
na płycie głównej 
stadionu miejskie
go, a pół godziny 
później - ceremonia 
otwarcia.
Biegacze będą rywa
lizować na dystansie 
21 i 10 km kieru
jąc się ul. Sportową 
w stronę Łuszczano- 
wa i Żerkowa. Finisz 
ostatnich biegaczy 
zaplanowano na 
godz. 15.15.

(seb)
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Chcieli sprzedać rowery i wracać
Wyjechali o 3.00 rano, a na 

miejscu byli po 20.00. Rowerzy
ści z Jarocina - Paweł Bastrzyk, 
Piotr Berus i Tomek Kiełbowski 
wsiedli na rowery i w jeden dzień 
zajechali do M ielna. Planowali, 
że na miejscu będą około 23.00, 
ale narzucili takie tempo, że byli 
przed czasem. - Pom yślałem , że 
fa jn ie  byłoby pojechać nad m orze 
i połączyć przyjem ne z pożytecznym , 
czyli pojeździć na rowerze i odpocząć 
na plaży. A le w ta ki sposób, żeby 
m iało to rozmach i żebyśmy zmieścili 
się w 24 godzinach - mówi Paweł 
Bastrzyk. - Na początku narzucili
śm y sobie wysokie tempo, bo średnia 
prędkość wynosiła ponad 30 km /h. 
Za Poznaniem ziapaty nas skurcze 
i m usieliśm y jechać trochę wolniej - 
dodaje.

Najwięcej przygód spotkało 
ich nad morzem. - Najgorsze były 
osta tn ie 30 km . Z robiliśm y sobie 
ostatni przystanek jakieś 22 km  przed 
M ielnem i dopadł nas taki kryzys, że 
chcieliśm y sprzedać rowery i zakoń
czyć tę wyprawę. Kiedy dojechaliśmy 
do celu, na początku była ulga, a do
piero po załatw ieniu noclegu, kiedy 
usiedliśmy, żeby wypić piwo, zaczę-

Jarocińscy 
amatorzy 
rowerów 
odetchnęli 
z ulgą
zatrzymując 
się pod 
tablicą 
z napisem 
„Mielno"

Wyjazd w liczbach

14 godz.
jechali rowerzyści 
z Jarocina do Mielna

3 godz.
postojów mieli kolarze 
na trasie

25 km/h
wynosiła średnia 
prędkość jazdy

liśm y się cieszyć, że pokonaliśm y tę 
trasę - opowiada Bastrzyk, który 
dodaje, że byli tak zmęczeni, że 
nie mieli na nic siły i przerażała 
ich nawet 14-kilometrowa jazda do 
Koszalina na pociąg. - Wymyśliłem, 
że zajedziem y nad m orze i prosto  
z roweru wskoczymy dowody. Tylko 
kiedy ju ż  tam dotarliśmy, okazało się, 
że je s t zim no i m usieliśm y chodzić 
w kurtkach, a dodatkowo po wysiłku

pojawiła się lekka gorączka - opo
wiada.

Gdyby tego było mato, wła
ścicielka noclegu, który wcześniej 
zarezerwowali jarocińscy rowerzy
ści, nie odbierała telefonu. - Nie 
pam iętałem  adresu i nie mogłem go 
odnaleźć. Dopiero później go odszu
kałem  i wszystko dobrze się skończy
ło, bo kiedy zajechaliśmy na miejsce, 
nie wiedzieliśmy, czy będziem y m ieli

gdzie spać - relacjonuje Paweł Ba
strzyk.

Drugiego dnia cykliści poleżeli 
na plaży i zwiedzili okolicę, a na
stępnie ruszyli na pociąg. - W przy' 
szłym  roku planujem y pojechać nd 
H el w  jed en  dzień. To będzie IW  
km  więcej niż teraz, ale m usim y sk  
wcześniej przygotować do tej wypraty 
- zapowiada rowerzysta.

http://www.jarocinska.pl
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